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İzmir'de merkez ve ilçelerdeki 44
kütüphanede 903 bin okura hizmet
veren İl Halk Kütüphaneleri'ne ilişkin
yıllık istatistik raporu açıklandı. 2024
Ocak-Aralık dönemi istatistiklerine
göre bir önceki yıl 643 bin 54 olan
İzmir'deki il halk kütüphanelerindeki
kitap sayısı 673 bin 226'ya çıktı.
Kütüphanelerin kullanıcı sayısı ise 731
bin 82’den 903 bin 664'e yükseldi.

Geçen yıl Eylül ayında Konak'ta
yapımı tamamlanan yeni binasında
hizmet vermeye başlayan Atatürk İl
Halk Kütüphanesi'nin üye sayısı 60 bin
486 olurken İzmir'de üye sayısı en
düşük kütüphane 97 kişi ile Urla
Bademler Halk Kütüphanesi oldu. 

Geçen yıl açılacağı duyurulan Aliağa
100. Yıl Bebek ve Çocuk kütüphanesi ile
Buca Bebek ve Çocuk Kütüphanesi ise
henüz hizmete giremedi. Yine Alsancak
Tekel Kültür Sanat Fabrikası içinde yer
alması planlanan ve bir bağış
kütüphanesi olan Türk Dünyası Müzik
İhtisas Kütüphanesi'nin açılışının da
protokolde yaşanan sorunlar nedeniyle
ertelendiği belirtiliyor. İzmir'de
okurlara hizmet veren 44 halk
kütüphanesinde çalışmalar 216
personel ile sürdürülüyor. 
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Halk kütüphaneleri
sayısı aynı kaldı
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Bu kitap kafelerden biri olan Konak
Metro İstasyonu'ndaki kütüphane de
yeniden açılmaya hazırlanan mekanlar
arasında yer alıyor. Konak Metro
İstasyonu'nda hizmet vermeye
başlayan kütüphane, bir süre önce
kitap kafelerin Grand Plaza'ya
devredilmesiyle kapatılmıştı. Kent
merkezinde hem bir kültür durağı
olan, hem de öğrencilere ders çalışma
olanağı sunan Konak Metro
Kütüphanesi "Süreyya Berfe" kitaplığı
olarak düzenleniyor. Şubat ayında
açılması düşünülen, hazırlık

çalışmaları süren kütüphanede şair -
yazar Süreyya Berfe'nin kitap ve
dergileri ile kişisel eşyaları da
sergilenecek. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi 2023
yılında Tarihi Havagazı Fabrikası içinde
yer alan Araştırma Kitaplığı'nı şair -
yazar Süreyya Berfe ile gazeteci - yazar
Orhan Koloğlu'nun kişisel
kütüphanelerinden bağışlanan
kitaplarına ve eşyalarına ev sahipliği
yapan bir hafıza mekanı olarak
düzenlemişti. Berfe’nin kurucusu
olduğu İlkdördün Kültür ve Sanat Vakfı

tarafından bağışlanan yazarın kendi
kitaplığındaki 3 bin kitabı ile 115 dergisi
okurların kullanımına sunulmuştu. 

Öte yandan Bornova'da 2014 yılında
kültür ve sanat merkezi olarak
düzenlenen Doğanlar Şapeli Kültür
Merkezi'nin bölge halkından gelen
istek üzerine "Doğanlar Çocuk
Kütüphanesi"ne dönüştürülmesi
planlanıyor. Mart ayında açılması
hedeflenen kütüphanenin aynı
zamanda çocuklar için ders çalışma
mekanı olarak da kullanılacağı dile
getiriliyor.

Yeni hizmet binasıyla okurların
kütüphane ihtiyacını büyük ölçüde
karşılayan Atatürk İl Halk
Kütüphanesi'nin günlük kullanım
kapasitesinin bin 300 ile bin 500
kişi arasında olduğu belirtiliyor.
Hafta içi çocuk bölümünde kitap
okuma atölyesi, felsefe atölyesi,
etkinlik alanında ise ahşap
tasarım, bibliyoterapi, ebru,
seramik atölyeleri düzenleniyor.
Kütüphanenin konferans
salonunda ise Karşıyaka
Belediyesi Bilge Çınarlar Tiyatro
Kulübü işbirliği ile tiyatro
gösterileri, İzmir Turist Rehberleri
Odası ile kent tarihi üzerine
söyleşiler gerçekleştiriliyor.

Öte yandan kütüphane, görme
engelli bireyler için de büyük ilgi

gören hizmetlerini sürdürüyor.
Türkiyede Kültür ve Turizm
Bakanlığı'na bağlı kabartma kitap
üreten tek kütüphane olan İzmir
Atatürk İl Halk Kütüphanesi günde
ortalama 25 görme engelli bireye
hizmet veriyor. 

Kütüphanedeki Görme
Engelliler Birimi, gönüllülerin
katkısıyla hem ücretsiz yabancı dil
kursları almak, hem kabartma
harfle basılmış kitaplardan
yararlanmak isteyen okurlar için
büyük önem taşıyor. Emekli
bilgisayar öğretmeni
"görmeyenler ekran okuma
programı" ile bilgisayar
kullanmayı öğretiyor. Özel öğretim
kurumlarının görme engelli
bireyleri için kütüphane içinde

rotaları tanıtmaya yönelik
eğitimler gerçekleştiriliyor.
Kütüphane içindeki Braille Kitaplık

bölümü ise, kabartma harfle
basılmış kitaplardan yararlanmak
isteyen okurlara açık. 

Bergama Belediyesi, 2022
yılında koronavirüs nedeniyle
yaşamını yitiren eski Türk
Kütüphaneciler Derneği (TKD)
Genel Başkan Yardımcısı,
Bergama Araştırmaları
Kütüphanesi Koordinatörü Aydın
İleri’nin adını, görev yaptığı
kütüphaneye verdi. Törene TKD
Genel Başkanı Ali Fuat Kartal,
Aydın İleri'nin eşi Okul
Kütüphanecileri Derneği Başkanı
Filiz Yüksel İleri, TKD İzmir Şube
Başkanı Hatice Gümüş,
kütüphaneciler, Aydın İleri'nin
ailesi ve Bergamalılar katıldı. 

Törende konuşan Bergama
Belediye Başkanı Prof. Dr. Tanju
Çelik, 5 Eylül 2024 tarihli meclis
toplantısında Bergama Kültür

Merkezi içinde yer alan BerKM
Kütüphanesi'ne "Aydın İleri"
adının verilmesinin kararının
alındığını anımsattı. Prof. Dr. Çelik,
"Bugün isminin yaşaması, aydınlık
yarınlar için, Aydın İleri için ismini
buraya veriyoruz. Bergamamıza

da hayırlı olsun” dedi.
Törenin ardından Aydın

İleri'nin yaşamını ve ilkelerini
anlatan bir söyleşi düzenlendi.
Söyleşiye konuşmacı olarak eşi
Filiz İleri, Türk Kütüphaneciler
Derneği Genel Başkanı Ali Fuat
Kartal ve Hacettepe Üniversitesi
Edebiyat Fakültesi Bilgi ve Belge
Yönetimi Bölümü'nden Prof. Dr.
Bülent Yılmaz katıldı. 

Adının verilmesi gurur verici
Bir kütüphanecinin adının,

çalıştığı kütüphaneye verilmesinin
çok anlamlı olduğunu belirten
TKD İzmir Şube Başkanı Hatice
Gümüş, Aydın İleri'nin mesleğine
aşık, yenilikçi, iletişimi kuvvetli,
mesleğine ve meslektaşına sahip
çıkan birisi olduğunu söyledi.
Gümüş, sözlerini şöyle sürdürdü:

"Aydın İleri birçok kişiye
dokunmuş uzman kütüphaneciydi.
Yerel seçimler ile birlikte
belediyelerdeki yönetsel
değişikliklerin kütüphanelere ve
kütüphanecilere kadar yansıması
ve Aydın İleri'nin bu durumdan
kaynaklı yaşamış olduğu işi ile
ilgili sıkıntılara meslektaşları,
arkadaşları olarak şahit olduk. Bir
kütüphaneye kütüphaneci bir
meslektaşımızın adının verilmesi
ve arkadaşımızın isminin, emek
verdiği kütüphanede yaşatılması
biz kütüphaneciler için gurur
verici olmuştur. Yaşanan bu
sıkıntıların bir telafisini, bir
özrünü sağladığı için Bergama
Belediye Başkanımız Prof. Dr.
Tanju Çelik'e teşekkürlerimizi
sunuyoruz." 

İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin kente yeni kütüphaneler kazandırma çalışmaları sürüyor. Bu doğrultuda
ilçelerde ona yakın yeni kütüphane açılacağı belirtiliyor. Bir dönem İZELMAN AŞ bünyesinde hizmet veren
daha sonra Grand Plaza’ya devredilen bazı kitap kafeler de “kütüphane” olarak düzenlenerek yeniden açılıyor
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APİKAM’da mübadelenin
102. yılı konuşulacak

İzmir Büyükşehir Belediyesi Kent
Arşivi ve Müzeler Şube Müdürlüğü
“102. Yılında Mübadele” başlıklı bir
panel düzenleyecek. Panel 6 Şubat 2025
Perşembe günü saat 18.00’de, Ahmet
Piriştina Kent Arşivi ve Müzesi’nde
(APİKAM) gerçekleşecek. Panelde
Türkiye ile Yunanistan arasında 30 Ocak
1923 tarihinde imzalanan Türk-Yunan
Nüfus Mübadelesi Sözleşmesi ve
sonrasında gelişen süreç ele alınacak.

“102. Yılında Mübadele” paneline
İzmir Yüksek Teknoloji Enstitüsü Kültür
Varlıklarını Koruma ve Onarım
Bölümü'nden Doç. Dr. F. Nurşen Kul,
Celal Bayar Üniversitesi Fen-Edebiyat
Fakültesi Tarih Bölümü'nden Doç. Dr.
Ferhat Berber ile Kent Arşivi ve
Müzeler Şube Müdürlüğü-Buca Göç ve
Mübadele Anı Evi'nden Uzman Mehtap
Gülçiçek Ay katılacak. Etkinliği Kent
Arşivi ve Müzeler Şube Müdürü Dr.
Serhan Kemal Saygı yönetecek.
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Jeofizik Mühendisleri Odası İzmir Şube
Başkanı Sinancan Öziçer, deprem konusunda
İstanbul'a odaklanıldığını ancak Türkiye'nin
üçüncü büyük şehri İzmir'in İstanbul'dan daha
riskli olduğunu dile getirdi. Öziçer, deprem riski
açısından Karşıyaka, Çiğli, Bayraklı, Bornova,
Konak, Balçova, Narlıdere, Güzelbahçe
ilçelerine dikkat çekti. Alüvyon tabakanın
deprem dalgalarının genliğini büyüttüğünü ifade
eden Öziçer, "7 üzerinde deprem olacak, deprem
olduğunda İstanbul çok ciddi yara alacak
deniliyor ama meydana gelebilecek deprem
büyüklük anlamında değil, risk olarak
bakıldığında İzmir'in İstanbul'dan daha riskli
olduğunu öngörüyorum. İzmir'de nüfusun en
fazla yerleştiği yerlerde zemin 80, 100 ve 120
metre kalınlıktaki alüvyon tabakadan oluşuyor.
Bu alüvyon tabaka deprem dalgalarının genliğini
büyütüyor. Deprem dalgası o
zeminden kaynaklı normalden 2-3
katı daha fazla vuruyor. Bu zeminin
üzerindeki yapılar yüksek, 8 ve üzeri
kattaki binalardan oluşuyor. Bu
binalar yaş olarak miadını
doldurmuş, bir de mühendislik
hizmeti almamış birçok kaçak
yapının da olduğuna baktığınızda
İzmir'de tekrar meydana gelebilecek
6.9'luk depremde, zamanın da 20-22
saniye olacağını öngördüğümüzde
117 vatandaşımızdan daha fazlasının
hayatını kaybetme riskine karşı
karşıya kalabiliriz" ifadelerini
kullandı.

‘HASAR BÜYÜK OLUR’
Kötü zeminin olduğu yerlerin,

ana kaya tabakasıyla yeryüzü
arasındaki mesafenin derin olduğu bölgeler
olduğunu aktaran Öziçer, "İzmir Körfezi'ni hilal
gibi çevreleyen Çiğli, Karşıyaka, Bayraklı,
Konak, Balçova, Narlıdere, Güzelbahçe'de kıyı
bölgedeki binalar dolgu zemine ya da ana kaya
mesafesinin daha derin olduğu yerlerde olduğu
için 'Bir deprem meydana geldiği zaman
tamamen yıkılır' demiyorum ama hasar
görebilme ihtimali daha yüksek. Bir de Bayraklı

ve Bornova'nın iç
kısımlarına ova tarafındaki
derinlik daha fazla
olduğundan oradaki zemin
daha riskli ve deprem
deformasyonu etkisi daha
fazla. Zeminin olumsuz
olduğu alanlardaki nüfusun
çok olması, binaların
sayısının ve yaşının fazla
olması, mühendislik
hizmeti almamış binaların
da çok olduğunu
düşündüğümüzde
İzmir'deki risk daha fazla

diyebiliriz" dedi.
2019 yılında devlet tarafından mühendislik

hizmeti almamış yapılara yapı kayıt belgesiyle
ruhsatlandırma olduğunu dile getiren Öziçer,
sözlerini şöyle sürdürdü: "Türkiye'de en fazla
kaçak yapının olduğu ve bunun üzerine yapı
kayıt belgesi alarak ruhsatlandırılan evlerin en
çok olduğu il İzmir. Ondan dolayı ve zemini kötü
olan alanlarda yapı kayıt belgesi almış yapıların

5, 5,5 ya da 6 büyüklükteki depremde ilk hasar
görecek yapılar olarak söyleyebiliriz."

‘2019 SONRASI YAPILAR’
"Vatandaşlarımızın aklında 'Kötü zemindeki

yapılaşmadan uzaklaşmalı, karasal ya da deniz
seviyesinin üstündeki yerlerde yapılaşma daha
fazla olmalı' düşüncesi var" diyen Öziçer, "Teorik
olarak doğru ama büyük şehirlerde göçün,
nüfusun artması yapılaşmanın fazlalaşmasından
kaynaklı bu uygulanabilir bir durum değil"
ifadelerini kullandı. 2019 yılında çıkan son
deprem yönetmeliğinin standartlarının üst düzey
olduğunu ifade eden Öziçer, "Son deprem
yönetmeliğinden sonra yapılan binalarda, ne
kadar ciddi bir deprem olursa olsun binalar orta
veya hafif hasar görse de 1999 veya 6 Şubat'taki
depremde meydana gelen felaketlerdeki can
kayıplarının yaşanacağını düşünmüyoruz.
2019'dan sonra yapılan tek katlı ya da yüksek
yapılar, zemini ne olursa olsun deprem
yönetmeliğine uygun olduğundan dolayı
vatandaşlarımız için deprem anında daha
güvenilebilir" diye konuştu. (DHA)

İstanbul’a odaklandılar da
İzmir’in riski daha fazla!

Yeşilay Bilim Kurulu Üyesi ve Ruh ve Sinir
Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr. Hakan Coşkunol,
kaçak alkolün ciddi sağlık risklerine dikkat
çekerek, "Metil alkol yüksek dozda alındığında,
kişi komaya girebilir ve ölüm gerçekleşebilir. Bu
durumda acil servise başvurmak çok önemlidir.
En önemlisi, bu tür ürünlerin kullanımını
engellemektir. Ülkemizde bu yüzden ölümler

sık görülmektedir" dedi. Prof. Dr. Coşkunol,
kaçak alkolün genellikle yasa dışı yollarla
üretildiğine ve zararlı maddeler içerdiğine
dikkat çekti. Kaçak alkolde en yaygın tehlikenin
metil alkol olduğunu vurgulayan Coşkunol,
"Kaçak alkol, füzel yağlar, ağır alkoller gibi
zararlı maddeler de içerebilir. Metil alkol ise bu
kaçak alkolde çok daha fazla sorun

oluşturabilir" diye konuştu. Kaçak
alkol üretiminde denetim
eksikliklerine dikkat çeken
Coşkunol, "Denetimsiz üretilen
alkolde metil alkol oranı yüksek
olabilir. Bu, kişide zehirlenme
belirtilerini hızla ortaya çıkarabilir.
Metil alkol, kokusu, tadı ve
görünümü ile ayırt edilmesi zor bir
madde olduğundan, denetimsiz
ürünlerin kullanımından
kaçınılmalıdır" uyarısında bulundu.

BELİRTİLER VE YARDIM
Metil alkol zehirlenmesi sonrası görülen

belirtilerini açıklayan Prof. Dr. Coşkunol,
şunları söyledi: "Zehirlenme, baş ağrısı,
huzursuzluk, mide bulantısı, sırt ve karın ağrısı
gibi belirtilerle başlayabilir. Zehirlenme
ilerlediğinde bilinç bulanıklığı ve koma
gelişebilir. Ölüm gerçekleşebilir. Bu durumda
derhal acil servise başvurulmalıdır. En önemlisi,
bu tür ürünlerin kullanımını engellemektir.
Ülkemizde metil alkol nedeniyle ölümler
oldukça yaygındır, özellikle Doğu Avrupa'da bu
tür ölümler daha fazla görülmektedir." (İHA)

Sıcaklıklar 6 -10 
derece azalacak!
İzmir, Manisa, Aydın, Balıkesir ve
Çanakkale'de hava sıcaklıklarının 4
Şubat'tan itibaren 6 ila 10 derece
azalarak mevsim normallerinin altına
inmesinin beklendiği belirtildi.
Meteoroloji 2. Bölge Müdürlüğü’nden
yapılan açıklamaya göre, soğuk
havanın, kuzey yönlerden kuvvetli
esmesi beklenen rüzgarlarla salı
gününden itibaren 1 haftalık 
periyotta etkisini sürdüreceği 
tahmin ediliyor. (AA)

45 kaçak göçmen ve 
kaçakçı yakalandı…
Bodrum’da, helikopterle Karaada
üzerindeki tespit edilen aralarında
çocuklarında bulunduğu 45 kaçak
göçmen ile 1 göçmen kaçakçısı
şüphelisi Sahil Güvenlik Komutanlığı
tarafından yakalandı. Sahil Güvenlik
Komutanlığı helikopteri 31 Ocak'ta
saat 13.25’te Bodrum Karaada
üzerinde kaçak göçmen olduğu
bilgisini aldı. Harekete geçen ekipler
ada üzerinde aralarında 11’i çocuk 45
kaçak göçmen ve 1 göçmen kaçakçısı
şüphelisini yakaladı. Kıyıya çıkarılan
kaçak göçmenler İl Göç İdaresi
Müdürlüğü'ne teslim edildi. (DHA)

LGBT derneklerinin 
kapatılması için imza 
İzmir'de toplanan Manevi İlkeli
Liyakatli Diyanet ve Vakıf Çalışmaları
Sendikası (Mil-Diyanet Sen) üyeleri,
LGBT derneklerinin kapatılması için
imza kampanyası başlattı.
Mil-Diyanet Sen İzmir Şubesi Buca
ilçesinde kurdukları stantta, LGBT
derneklerinin kapatılması için imza
topladı. Mil-Diyanet Sen İzmir İl
Başkanı Bekir Doğan, burada yaptığı
konuşmada, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın LGBT ile mücadele
edeceklerine dair ifadelerine vurgu
yaptı. 2025 yılının ‘Aile Yılı' olarak ilan
edildiğini hatırlatan Doğan, "Bizler de
ailede ve toplumda yaşanan sosyal
çürüme ve ahlaki yozlaşmayı önlemeye
ilişkin ciddi çalışmalar yürüten Mil-
Diyanet Sen olarak, bu imza
kampanyasını başlatıyoruz" dedi. (İHA)

İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı
koordinesinde, Asayiş Şube
Müdürlüğü Dolandırıcılık, Teknik
Takip ve SAM Büro Amirliği
ekiplerince 2024 yılı içerisinde
ülke genelindeki 123
vatandaşımızı telefonla arayarak
kendilerini uzlaştırmacı avukat
ve icra memuru olarak tanıtıp
"hakkınızda icra davası var"
diyerek uzlaştırma ücreti adı
altında 10 milyon TL'den fazla
dolandırdığı tespit edilen
liderliğini C.A'nın yaptığı suç
örgütüne yönelik yapılan uzun
süreli teknik ve fiziki çalışmalar
sonucu 101 şüpheli tespit edildi.

İzmir merkezli İstanbul, Bursa,
Balıkesir, Aydın, Antalya, Muğla,
Gaziantep, Şanlıurfa, Diyarbakır,
Batman, Kırklareli ve Adana
olmak üzere 13 ilde 28 Ocak
günü Asayiş Şube Müdürlüğü
koordinesinde, İstihbarat
Şubenin de destekleriyle eş
zamanlı operasyon
gerçekleştirilmiş ve aralarında
suç örgütü liderinin de
bulunduğu 94 şüpheli
yakalanarak gözaltına alındı.
Şüphelilerin ikamet ve
işyerlerinde yapılan aramalarda;
3 adet ruhsatsız tabanca ve
bunlara ait çok sayıda fişek, bir

miktar uyuşturucu madde,
suçtan elde edildiği
değerlendirilen yüklü miktarda
Türk Lirası ve döviz, suçta
kullanılan çok sayıda telefon,
bilgisayar ve dijital materyaller
de el konuldu. Asayiş Şube
Müdürlüğü’nde işlemleri
tamamlanan 94 şüpheliden 6'sı
ifade sonrası serbest
bırakılırken, adli makamlara
sevk edilen 88 şüpheliden 27'si
adli kontrol şartıyla serbest
bırakıldı; 61 şüpheli ise
çıkarıldığı mahkemece
tutuklanarak cezaevine teslim
edildi. (İHA)

İCRA ÇETESİ ÇÖKERTİLDİ 61 ŞÜPHELİ TUTUKLANDI
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Hakan Coşkunol

Jeofizik Mühendisleri Odası İzmir Şube Başkanı Sinancan Öziçer, İzmir'in deprem 
açısından İstanbul'dan daha riskli olduğunu belirtti, önemli uyarılarda bulundu

Sinancan
Öziçer
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Başkan Akar: Özgür 
basın susturulamaz
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP)
Çiğli İlçe Başkanı Erkan Akar,
gazetecilere yönelik gözaltı ve
ifadeye çağrılma süreçlerine sert
tepki göstererek, CHP İzmir
Örgütü olarak emek ve demokrasi
güçleriyle birlikte özgür basına
sahip çıkmaya devam edeceklerini
vurguladı. Başkan Akar, iktidarın
basına ve muhalefete yönelik
baskılarının arttığını ancak halkın
sesinin asla susturulamayacağını
ifade etti. Başkan Erkan Akar,
basın özgürlüğünün demokrasinin
temel taşlarından biri olduğunu
vurgulayarak şu ifadeleri kullandı:
“Özgür basını susturmaya,
muhalefeti sindirmeye çalışan
iktidara karşı binler olup yürüdük!
Ne yaparlarsa yapsınlar, halkın
haber alma hakkını
engelleyemezler.” şeklinde
konuştu. (Haber Merkezi)

Meryem Ana Evi 
direnişi fuarda…
Meryem Ana Evi direnişini, dünyanın
en önemli turizm fuarlarından biri
olan EMITT 2025’e taşıyacak olan
Efes Selçuk, 5- 7 Şubat tarihleri
arasında İstanbul TÜYAP Fuar ve
Kongre Merkezi’nde düzenlenecek
fuarda “Meryem Ana Evi Efes Selçuk
halkınındır” sloganıyla yer alacak.
Meryem Ana Evi otopark gelirlerinin
Efes Selçuk Belediyesi’nden
alınarak, Tarım ve Orman
Bakanlığı’na devredilmek
istenmesine karşı hukuki süreç
devam ederken, Efes Selçuk’un sesi,
Türkiye’nin yanı sıra dünyanın birçok
ülkesinden turizm paydaşlarını,
seyahat acentelerini, sektör
profesyonellerini bir araya getirecek
olan EMITT 2025’TE de duyulacak.
Ayrıca Efes Selçuk Belediyesi
#EfesBizimdir mücadelesini EMITT
2022’ye taşıyarak İstanbul
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem
İmamoğlu’nun da desteğini almıştı.
(Haber Merkezi)

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan’ın talimatı ile mahalle
muhtarlarının vatandaşa daha kolay hizmet
vermesi adına 30 büyükşehirde toplam 100
Muhtar Hizmet Binası projesi başlatılmıştı.
Bu kapsamda 19 Ekim 2022 tarihinde
Konak Güney Mahallesi’nde ilk temel
atıldı. Faaliyete geçen ilk hizmet binası ise
Güney Mahallesi Muhtarlığı oldu. Muhtar
Hizmet Binası açılışında konuşan MHP
Konak İlçe Başkanı Ahmet Yeniçırak, bu
adımın mahalle yapılanmasının
güçlendirilmesinde önemli bir rol
oynayacağını dile getirdi.

‘DEMOKRASİNİN KALBİ’
Muhtarlıkların, vatandaşların ilk

başvurduğu kamu kurumlarından biri
olduğunu belirten Başkan Yeniçırak,
mahalle yapılanmasının toplumsal barışın
temel taşlarından biri olduğunu vurguladı.
Yeniçırak, muhtarlıkların devletin sıcak
yüzü olduğunu söyleyerek şu mesajı verdi:

“Muhtarlık, millet iradesinin doğrudan
tecelli ettiği en önemli yerlerden biridir.
Devletin vatandaşla buluştuğu ilk kapıdır.
Bu nedenle mahalle muhtarlıklarının güçlü
ve erişilebilir olması büyük önem taşıyor.
Ülke genelinde daha iyi hizmet sunabilmek
amacıyla başlatılan bu proje kapsamında,
ilk muhtarlık binamız Konak Güney
Mahallesi’nde hayata geçirilmiştir.
Muhtarlık, vatandaşımızın sesi,
demokrasimizin kalbidir. Sadece bir
yönetim noktası değil, aynı zamanda millet
ile devlet arasındaki en önemli bağlardan
biridir.”

AK Parti’nin İzmir 8. Olağan İl Kongresi,
yalnızca bir teşkilat buluşması olmanın
ötesinde, partinin geleceğine dair ipuçları
verdi. Kongre salonundaki atmosfer, AK
Parti’nin İzmir’e verdiği değerin göstergesi
oldu. Kongre, parti yönetimi, bakanlıklar,
Cumhurbaşkanlığı danışmanlıkları için önemli
değişimlerin yaşanabileceğinin sinyalini verdi.
Hem teşkilat mensuplarının hem de partinin
önde gelen isimlerinin gösterdiği ilgi, AK
Parti’nin yalnızca bugünü değil, yarını da
planladığını gösterdi.

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı
Hamza Dağ’ın kongrede yaptığı konuşma,
partinin 23 yıllık yolculuğunda İzmir’in kritik
bir rol oynadığını bir kez daha hatırlattı. Dağ,
özellikle 15 Temmuz darbe girişimi sırasında
İzmir halkının gösterdiği direnişi
vurgulayarak, demokrasinin teminatı
olduklarını söyledi. Türkiye’nin 2028
seçimlerine hazırlanırken, savunma
sanayinden dış politikaya kadar büyük adımlar
atılacağını belirten Dağ, konuşmasıyla göz
doldurdu. 

Kongre salonundaki coşku, Dağ’ın liderlik
vasfını bir kez daha pekiştirdi. Hem İzmir’deki
güçlü siyasetçi kimliğiyle hem de partisinin her
kademesinde gösterdiği başarılarla, Hamza

Dağ, gelecekte daha büyük sorumluluklar için
hazır olduğunu gösterdi. AK Parti Genel
Başkan Yardımcısı Hamza Dağ, İzmir 8.
Olağan İl Kongresi'ndeki konuşmasıyla bir
kez daha partisinin güçlü bağlarını ve geleceğe
dair kararlılığını gözler önüne serdi.

Son Başbakan Binali Yıldırım, AK
Parti’nin icraatlarını hatırlatarak İzmir’e
yapılan yatırımları sıraladı. Yıldırım’ın coşkulu
konuşması, yalnızca bugüne dair değil,
geleceğe yönelik de güçlü mesajlar içeriyordu.
AK Parti içinde yeniden üst düzey bir göreve
gelebileceği yönündeki iddialar da kongre
sonrası daha yüksek sesle dile getirilmeye
başlandı.

Kongrede parlayan bir diğer isim de
Mehmet Kasapoğlu oldu. Geçmiş dönem
Gençlik ve Spor Bakanı olarak yaptığı
icraatlarla öne çıkan Kasapoğlu, kongre
salonunda hâlâ görevdeki bir bakan gibi
karşılandı. Bu durum, kendisinin yeni
dönemde kabinede yer alabileceğine dair
söylemleri güçlendirdi. İzmir teşkilatının
desteğini arkasına alan Kasapoğlu,
önümüzdeki süreçte farklı bir bakanlıkta veya
Cumhurbaşkanlığı danışmanlığı gibi kritik bir
görevde yer alabilir.

AK Parti İzmir Milletvekili Şebnem
Bursalı, kongrede en fazla dikkat çeken
isimlerden biri oldu. Teşkilat üyeleri,
delegeler ve vatandaşlarla birebir ilgilenmesi,
onun parti içinde güçlü bir pozisyonu hak
ettiği yorumlarına neden oldu. İsmi bir
bakanlık için anılan Bursalı’nın, özellikle
sosyal politikalar ya da sosyal güvenlik
alanında bir göreve getirilebileceği
dillendirildi.

Yine İzmir milletvekili olarak dikkat çeken
bir diğer isim Ceyda Bölünmez Çankırı oldu.
26. dönemde Mardin’den, 27 ve 28.
dönemlerde ise İzmir’den milletvekili seçilen
Çankırı, AK Parti içinde kadın siyasetçiler
arasında yükselen bir figür olarak görülüyor.
Adı yeni dönemde bir bakanlıkla anılmaya

başlanan Çankırı’nın özellikle Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı gibi bir pozisyonda
değerlendirilebileceği kongre katılımcılarının
dilenden düşmedi.

Ali Aşlık, kongredeki varlığıyla dikkat

çeken bir başka isimdi. Önceki dönem İzmir
Milletvekili ve İl Başkanı olan Aşlık’ın adı,
bakan yardımcılığı için geçiyor. AK Parti’nin
tecrübeli isimlerinden biri olarak yeniden
önemli bir görev üstlenebileceği belirtiliyor.
Aşlık, kongre divan üyelisi olarak görev yaptı. 

Benzer şekilde, AK Parti Genel Merkez
Teşkilat Başkanlığı tarafından Marmara
Bölgesi İl Koordinatörü olarak atanan Kerem
Ali Sürekli de parti içinde önemli bir figür
olarak öne çıktı. Kongrede gördüğü yüksek
ilgi, onun parti içinde daha fazla sorumluluk
alabileceğini gösterdi. Kabinede veya teşkilat
yönetiminde etkili bir pozisyonda yer
alabileceği beklentisi partililerde oluştu.

YENİLENME SÜRECİ
AK Parti’nin İzmir kongresi, yalnızca yerel

bir teşkilat buluşması değil, aynı zamanda
parti üst yönetiminde ve kabinede yaşanacak
değişimlerin sinyalini verdi. Türkiye, 2025
itibarıyla “Türkiye Yüzyılı” hedefleri

doğrultusunda önemli reformlara
hazırlanırken, AK Parti’nin de yeni yüzlerle,
taze bir enerjiyle yoluna devam edeceği
anlaşılıyor.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın
parti içindeki değişim sürecini
titizlikle yönettiği biliniyor. AK
Parti, 8. Büyük Kongre sürecine
adım adım ilerlerken, hem üst
yönetimde hem de kabinede
köklü değişiklikler yapılacağı
konuşuluyor. Parti içindeki
önemli isimlerin, bakanlık veya
danışmanlık gibi kritik
pozisyonlara getirilmesi
bekleniyor.

AK Parti’nin bugüne kadar
seçim süreçlerinde en büyük
gücü, seçimlerin çok daha
öncesinden süreci yönetebilme
potansiyeli. İzmir kongresi, bu
yenilenme sürecinin sadece

yerel teşkilatlar düzeyinde değil, parti
genelinde de etkili olacağını ortaya koydu.
Özellikle 2028 seçimlerine hazırlanırken,
güçlü bir yönetim kadrosu oluşturulması
kaçınılmaz görünüyor.

Bu süreçte İzmir, AK Parti için yalnızca bir
seçim bölgesi değil, aynı zamanda siyasi
dönüşümün merkezlerinden biri haline
gelebilir. İzmir’de yükselen siyasi figürler,
yalnızca şehrin değil, tüm Türkiye’nin
geleceğini şekillendirecek önemli karar
mekanizmalarına dahil olacak gibi görünüyor.

AK Parti’nin İzmir kongresi, yalnızca bir
siyasi etkinlik olmanın ötesinde, partinin
geleceğine yönelik kritik bir dönüm noktasının
görmesini bilenlere sinyallerini verdi.
Kabinede ve parti üst yönetiminde yaşanacak
değişimler, yalnızca AK Parti’nin değil,
Türkiye’nin de gelecek vizyonunu
belirleyecek. Önümüzdeki süreçte bu değişim
rüzgârlarının nasıl şekilleneceğini hep birlikte
göreceğiz.

2022 yılında 30 büyükşehirde başlatılan 100 Muhtar Hizmet Binası projesinin ilki
İzmir’de tamamlandı. Projenin ilk binası Konak’ın Güney Mahallesi’nde hizmete girdi

100 muhtarlık binasının
ilki Güney Mahallesi’ne! 

İzmir Kent Konseyi Kadın Meclisi 17. Olağan
Seçimli Genel Kurulu yapıldı. İzmir Sanat Kültür
Merkezi’nde düzenlenen seçimde İzmir'de kadın
hakları ve yerel politikada kadınların demokratik
katılımlarını sağlanmak için çalışacak yeni
yöneticiler seçildi. Seçim sonuçlarına göre İzmir
Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Banu Ufacık
oldu. 2025-2027 dönemi için görev yapacak kadın
meclisindeki 20 kişiden oluşan Yürütme Kurulu
üyeleri de belirlendi. İzmir Kent Konseyi Başkanı
Nilay Kökkılınç, kadın hakkının insan hakkı
olduğunu belirterek, “Cumhuriyetimizin kurucusu
Mustafa Kemal Atatürk'e kadınlara tanıdığı seçme
ve seçilme hakkı ile Cumhuriyet kazanımı olan tüm
medeni haklar için minnet duyuyoruz. İzmir Kent
Konseyi olarak kadın haklarına yönelik sivil toplum
örgütleri ile birlikte çok çalışıyoruz. Karar
organlarında eşit temsiliyeti konsey genel kurulunda
aldığımız bir karar ile kadın ve erkek art arda
gelecek şekilde fermuar sistemi ile

gerçekleştiriyoruz. Bu konuda örnek olduğumuzu
düşünüyoruz” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay'ı temsilen genel kurula katılan Belediye
Meclis Üyesi Nurcan Adıgüzel ise kadınların her
alanda güçlü olması için çalıştıklarını, sivil toplum

örgütlerinin katılımcı yaklaşımlarından mutluluk
duyduklarını, İzmir’in kadın dostu bir kent
olduğunu belirtti. Programın sonunda, yeni seçilen
İzmir Kent Konseyi Kadın Meclisi Başkanı Banu
Ufacık da kadın hakları için hep birlikte mücadele
edeceklerini ifade etti. (Haber Merkezi)

REEL AKADEMİ
NİHAT

AK Parti’de
değişim
rüzgârı

nihatakhaber@gmail.com

AK
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Kadın Meclisi seçimi tamam!
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Partisinin Halkapınar Spor
Salonu’ndaki İzmir 8. Olağan İl
Kongresi'nde coşkulu bir kalabalığa seslenen
Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı
Recep Tayyip Erdoğan, kara günlerinde Türk
milletinin İzmir’e sahip çıktığını hatırlatarak
kendilerinin de Çakabey nasıl sahip çıktıysa Gazi
nasıl sahip çıktıysa Menderes nasıl sahip çıktıysa öyle
samimiyetle kadim kente sahip çıktıklarını söyledi.

İzmir'e sahip çıkmanın bu şehre aşkla hizmet
etmekle olacağını ifade eden Erdoğan, bugün yerel
yönetimlerin ve şehrin temsilcilerinin çoğunun
İzmir'e sahip çıkma azminde ve cehdinde olmadığını
üzülerek gördüklerini ifade etti.

CHP'li yerel yöneticiler ve siyasetçilere sert
sözlerle yüklenen Erdoğan, İzmir'e son 22 yılda
günümüz rakamlarıyla 1 trilyon 275 milyar lira
tutarında kamu yatırımı yapıldığını belirtirken
şunları söyledi, "Adalette 16 milyar lira, eğitimde 69
milyar lira, gençlik ve sporda 11 milyar lira, sosyal
yardımlarda 145 milyar lira, sağlıkta 45 milyar lira,
çevre ve şehircilikte 186 milyar lira, ulaştırmada 245
milyar lira, tarım ve ormanda tarımsal hibe

destekleri dahil 121 milyar lira, sanayi ve
teknolojide verdiğimiz teşviklerle birlikte 46

milyar lira, enerjide kamu ve özel toplam 326
milyar lira, kültür ve turizmde 7 milyar
lira, çalışma ve sosyal güvenlikte

teşviklerle birlikte toplam 58 milyar lira yatırımı
hayata geçirdik."

İzmir'de kendisiyle tanışmak isteyen 102
yaşındaki Gülsüm Sakallı’ya sürpriz yaparak elini

öpen Cumhurbaşkanı Erdoğan, 'Hiç evladı yok
diyorlar, ben varım' dedi.

ENGELLİ BAKANLIĞI KURACAĞIZ
Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi’nde

'Bağımsız Yaşam Hakkı' sloganıyla düzenlenen

'Engellilik Çalıştayı'nda konuşan CHP Genel
Başkanı Özgür Özel, üzerine düşen sorumluluğu
yerine getirmeyerek mağdura kusur atfeden bir
iktidarla karşı karşıya kaldıklarını, engelliler
açısından durumun daha da vahim olduğunu
belirtirken İzmir'de genel başkanlarını ağırlayan
iktidar partisine bu işin ayıbını bıraktığını söyledi. 

Engellilerin istihdamdan eğitime, birçok alanda
AK Parti iktidarı döneminde hak ettiğini alamadığını
dile getiren CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, engelli bireylere
kapsamlı reform vaadini şu sözlerle
ifade etti, “Engelliler Bakanlığı
kurulacak ve başında engelli bakan
olacak. Engellilerin; eğitime,
istihdama, sağlığa ve tüm insan
haklarına erişimi ve toplumsal
yaşama aktif katılımı için
erişilebilirlik koşulu sağlanacak. Özel gereksinimli
çocuklarımızın örgün eğitim dışında aldıkları
rehabilitasyon hizmetleri haftada en az 40 saat
olacak. Özel eğitim kurumlarının öğretmenlerinin
ücretlerine devlet desteği verilecek, maaşları
arttırılacak ve tazminat hakkı tanınacak. 0-12 yaş
öğrencilerin saatleri 8+4 saat gibi kabul edilemez bir
noktadan en az 20 saate çıkartılacak. 2024 yılında
engelli öğretmenlerin ataması yapılmadı. 2 bin 500
engelli öğretmen atanma bekliyor. İktidarımızda
atanamayan öğretmen sorununu ortadan

kaldıracağız ama iktidarımızın ilk bakanlar kurulu
toplantısında atama bekleyen tüm öğretmenleri
atayacağız."

İlkokul öğretmenine Göztepe’deki evinde sürpriz
bir ziyaret gerçekleştiren CHP lideri Özel,  duyduğu
minneti dile getirerek Gülseren Hasyamanlar’ın
uzun yıllar boyunca eğitim camiasına önemli katkılar
sunduğunu ve birçok öğrencinin hayatına
dokunduğunu söyledi.

İzmir, bir kez daha siyasetin kalbi haline geldi. AK Parti Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 
ile Cumhuriyet Halk Partisi Genel Başkanı Özgür Özel, aynı gün ve saatte, aynı şehirde gerçekleştirdikleri 

farklı programlarla, bu kentin kendileri için ne denli gözde ve önemli bir yer olduğunu bir kez daha açıkça gösterdi

Siyasetin kalbi İzmir
2 lider birden ağırladı
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2028’e giden yolda
AK Parti kararlılığı 
AK Parti İzmir İl Kongresi, sadece bir siyasi buluşma değil, geleceğe dair umutların ve
kararlılığın yeşerdiği, birlik ve beraberliğin tavan yaptığı coşku içinde ve şölen havasında geçti

Coşkulu bir atmosferde gerçekleştirilen AK Parti
İzmir İl Kongresi’nde birlik ve beraberlik içinde geleceğe
yönelik güçlü mesajlar verildi. Ege Telgraf’a konuşan
AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı, Menemen
Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, Karşıyaka Belediye
Meclis Üyesi Hasan Ünal, Gaziemir Belediye Meclis
Üyesi Uğur İnan Atmaca, İzmir İl Yönetim Kurulu
Üyesi Hayrettin Uçak, Menderes İlçe Başkanı Cengiz
Akkuş ve partililer, kongredeki heyecanlar ile 2028
seçimlerine yönelik kararlılıklarını dile getirdi.

‘ÇALIŞMALARI BAŞLATIYORUZ’
AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal Saygılı, “Bundan

yaklaşık 2 sene evvel, şahsıma ömrümün en onurlu
görevi, AK Parti İzmir İl Başkanlığı tevdi edildi. Yine
bugün, Sayın Cumhurbaşkanımız tarafından aynı göreve

aday gösterilmiş
olmanın tarifi mümkün
olmayan gurur ve
saadetini yaşıyorum.
Bundan sonra da hesabi
değil hasbi olacağız.
Koltuklarımızı, makam
ve mevkilerimizi; bu
alandaki çalışmalarımızı

kariyer değil kader ortaklığı üzerine inşa ettik, edeceğiz.
Siyasetimizin merkezine insanı alarak iyi işler yapıp
kötülükten nefsimizi menedeceğiz. Dün olduğu gibi
gelecekte de haram beldesinden beri durup gerekirse
helal kapısının eşiğinin bekçisi olacağız. AK Parti’mizin
İzmir’deki üye sayısı 494 bin. Biz bu üye sayımızı 700
bine çıkaracağız. Çok güzel çalışan arkadaşlarımızla
geçtiğimiz dönemde birlikte görev yaptık. Daha faydalı
olacağımıza inandığımız değişimleri yaptık.
Cumhurbaşkanımızın mutlu olacağı şekilde en güzel
şekilde ekibimizle birlikte çalışmalarımızı başlatıyoruz”
ifadelerini kullandı.

‘KONGREMİZ DÜĞÜNÜMÜZ’
Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan,

“Kongrelerimiz, bizim için düğün günlerimiz gibidir.
Partimiz, herkesin malumu olduğu üzere, 22 yıldır Türk
siyasetine damga vuran bir pozisyonda. İzmir olarak, her

kongremizde daha da
güçlenerek çıkmayı
hedefliyoruz. Bu
kongremizden de
inşallah güçlü bir
şekilde çıkacağız.
Bugüne kadar hizmet
eden il
başkanlarımıza,

yönetim kurullarında yer alan bütün kardeşlerimize
teşekkürü bir borç biliyoruz. Ahirete intikal edenlere de
Allah'tan rahmet diliyoruz. Kongremizde çok güzel bir
ambiyans var. Cumhurbaşkanımız Erdoğan’ın
katılımıyla heyecanımız ve coşkumuz zirve yaptı."

‘NET MESAJ VERİYOR’
AK Parti 27. Dönem Milletvekili Cemal Bekle,

"Kongremizin yapıldığı salon,
aslında her şeyi anlatıyor. Tüm
teşkilatımızla, kadın kollarımızla,
gençlik kollarımızla ve
delegelerimizle birlikte buradayız.
Kongremiz şimdiden tüm İzmir'e
hayırlı uğurlu olsun. Bu salondaki
coşku, 2028 seçimlerinin mesajını
çok net bir şekilde veriyor.
Partililerimizin bakışı, alkışı ve
seslenişi, AK Partimizin 2028 seçimlerinden başarıyla
çıkacağının en büyük göstergesi. Durmak yok, yola
devam diyoruz!"

‘YEREL YÖNETİM BAŞARISI’
AK Parti Karşıyaka Belediye Meclisi Grup Sözcüsü

Hasan Ünal, “Bu kongre, İzmir’in yerel ve genel
geleceği açısından büyük önem taşıyor. Buradan çıkacak
il yönetimi ve yürütme kurulu, önümüzdeki yıllarda
İzmir’i seçime taşıyacak olan kadroyu oluşturacaktır. Bu
anlamda, İzmir'e hayırlı olmasını
diliyorum. İzmir’de şu anda bir
belediyemiz kazanılmış durumda:
Menemen Belediyesi. Ancak,
muhalefet görevini üstlendiğimiz
ilçelerde de görevimizi en iyi
şekilde yerine getirmemiz
gerektiğine inanıyorum. Karşıyaka
Belediye Meclisi üyesi olarak,
halkımızın verdiği muhalefet
görevini yerine getirmeye
çalışıyorum. Fakat, İzmir genelinde baktığımızda,
hizmetten uzak, tamamen siyaset temelli bir yönetim ile
karşı karşıyayız. İzmir halkı, bu
durumu hak etmiyor. Şunu
soruyorum: İzmir’i yönetemeyen
bir parti ya da ekip, devleti nasıl
yönetileceğini iddia edebilir?”

‘ZİHNİYET DEĞİŞMELİ’
AK Parti Gaziemir Belediye

Meclis Üyesi Uğur İnan Atmaca,
“İzmir halkı, yerel yönetimler
anlamında çok daha güzel

hizmetleri hak ediyor. Hemşehrilerimize, yerel
yönetimler anlamında önemli projeleri tanıtmamız,
onlara hak ettikleri hizmeti sunmamız gerekiyor.
Söylenecek çok söz, yapılacak çok iş var. Ancak
öncelikle kentimizde yerel yönetimler anlamında
zihniyetin değişmesi gerektiğine inanıyorum.
Kongremizin İzmir’e daha kaliteli yerel yönetim
hizmetleri kazandırılması noktasında önemli bir etkisi
olacağına dair hiçbir şüphem yok. Yeni dönemde görev
alacak arkadaşlarımıza şimdiden başarılar diliyor, daha
güzel bir İzmir için birlikte çalışmayı dört gözle
bekliyorum.”

‘BAYRAM HAVASINDA’
AK Parti İzmir İl Yönetim

Kurulu Üyesi Hayrettin Uçak,
“Bugün gerçekten bir bayram
havası var. Sayın
Cumhurbaşkanımızın katılımıyla
heyecanımız katlandı. Bu
atmosferde, çok mutlu bir genel
kurul yaşıyoruz. Türkiye’nin
nereden nereye geldiğini görmek,
bizlere büyük bir gurur veriyor. Türkiye’nin geldiği
noktayı daha da yukarılara taşımak için hep birlikte
çalışmaya devam edeceğiz. Şahsen, AK Parti İzmir il
yönetiminin yeni listesindeki görevimle ilgili herhangi bir
bilgim yok. Bu konuda sormak aklımdan dahi geçmez.
Ancak yeni dönemde bir görev verilirse, canla başla,
gece gündüz demeden bu görevi yerine getirmeye
hazırım. Liste, büyüklerimizin takdiridir ve takdir
ederlerse, nerede olursak olalım, sorumluluğumuzu
yerine getireceğiz”.

‘DOĞAL ADAY’
AK Parti Menderes İlçe

Başkanı Cengiz Akkuş, “Bugün
AK Parti İzmir İl Kongresi,
ilimize, bölgemize, ülkemize ve
hatta dünyaya güçlü bir birlik ve
beraberlik mesajı veriyor. Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’ın
liderliğinde, ülkemiz birçok
zorluktan başarıyla çıkmayı
başardı ve önemli başarılara imza attı. 2028
seçimlerinde kimin aday olacağına dair konuşmak için
henüz çok erken. Ama herkes bilsin ki, bizim doğal
adayımız Cumhurbaşkanımız ve Genel Başkanımız
Sayın Erdoğan’dır. Kendisi, bizlere yol gösterecek ve
bu konuda hep birlikte onun belirlediği istikamette
ilerleyeceğiz. Kalbimizdeki doğal adayımız bellidir. Bu
sebeple, aday arayışı veya aday belirleme işlerine

girmiyoruz”.
Kongre delegesi İhsan Önal, “Bugün burada

muhteşem bir atmosferin içinde bulunuyoruz. Bu
coşku, bu ilgi, bu yoğunluk, AK
Parti'nin geleceği için çok önemli
mesajlar veriyor. Buradaki
heyecan, 2028 seçimleri için
katlanarak artacak ve bu sürecin
önemli bir parçası olacağız. Bu
kongrede delege olmanın onurunu
yaşıyorum. AK Parti’nin gücüne
güç katmak, ülkemize ve İzmir’e
daha güzel yarınlar inşa etmek için
hep birlikte el birliğiyle çalışacağımıza inanıyorum”.

BU GÜNDEN ÇALIŞIYORUZ
Kongre delegesi Süleyman Artçı, “AK Parti’de bir

seçim bittiğinde, hemen ardından diğer seçimler için
çalışmalara başlanır. Bunu bizlere, liderimiz ve Genel
Başkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan öğretti.
Partimizin seçim kazanmasındaki en önemli faktör de
budur. Kongre salonundaki heyecan hepimiz
tarafından hissediliyor. Parti bayrağımızın dalgalandığı,
binlerce partilimizin coşkusuyla parti müziklerimize
eşlik ettiği bu ortam, geleceğe dair
bizlere umut veren mesajlar
veriyor. Önümüzdeki
Cumhurbaşkanlığı, milletvekilliği
ve yerel seçimlerde, büyük
başarılarla çıkacağımıza
inanıyorum. Çünkü bizler,
bugünden itibaren o seçimlere
hazırlanıyoruz ve her adımda daha
güçlü bir Türkiye için çalışıyoruz.”
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Efes Tarlası Yaşam Köyü ve Karaot Yerel Tohum
Derneği iş birliği ile düzenlenen Bahçelerde
Budama Eğitimi yoğun ilgi gördü. Efes Tarlası
Yaşam Köyü Toprak Okulu’nda düzenlenen
eğitimde 70’in üzerinde katılımcı doğru bir şekilde
budama yapabilmek için gerekli bilgileri edinerek,
uygulama fırsatı elde ettiler. 

Ziraat Mühendisi Mine Pakkaner tarafından
verilen Bahçelerde Budama Eğitimi’nde,
Meyvecilikte Budama, Gençleştirme Budaması,
Budama Esasları, Yapısal Budama Stratejileri,
Genel Budama Teknikleri, Bölgelere Göre
Budama, Budama Aletlerinin Seçimi ve
Kullanılması konu başlıkları yer aldı. 

Ziraat Mühendisi Mine Pakkaner budamanın

tarımsal üretimde büyük bir öneme sahip
olduğunu belirterek; “Ben 41 yıldır sahada çalışan
bir Ziraat Mühendisiyim. Uzmanlık alanlarımdan
birisi de budama. Budama gerçekten üzerinde
durmamız gereken bir konu. Çünkü bu konunun
bilindiği zannediliyor ama yeterince bilinmiyor.
Yanlış uygulandığında, özellikle de şehir
budamalarında yani kent içerisinde yer alan
ağaçların yanlış budanması sonucu ağaçların
devrilmesi suretiyle hayati tehlikeye yol açabilecek
sonuçlar ortaya çıkıyor. İşte biz Efes Tarlası Yaşam
Köyü’nde verdiğimiz eğitimde peyzaj bitkilerinin
yanı sıra zeytin, mandalin gibi meyve ağaçlarına
kısa bir giriş yapıp çalıların budanması hakkında
da bilgi verdik” dedi. (Haber Merkezi)

EFES SELÇUK’TA UYGULAMALI BUDAMA EĞİTİMİNE YOĞUN İLGİ 

İzmir Büyükşehir Belediyesi'nin ev
sahipliğinde düzenlenen Engellilik Çalıştayı,
engelli hakları, engellilerin yaşadığı sorunlar ve
erişilebilirlik konularını masaya yatırdı.
Çalıştayda İzmir’de yaşayan engelli yurttaşlarla
bir araya gelerek taleplerini dinleyen İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
engelli hizmetlerine yönelik çalışmaları hızla ve
kararlılıkla sürdüreceklerini belirtti. Başkan
Tugay, ailecek işitme engelli oldukları için
bebeklerinin ağlama sesini duyamayan Erdal
Giraylar isimli engelli vatandaşın titreşimli cihaz
talebini yanıtsız bırakmadı. Bu kapsamda
ailelerin ihtiyaçlarına katkı sağlamak amacıyla 0-
3 aylık bebeklere yönelik ulaştırılan “Hoş Geldin
Bebek Seti”ne işitme engelli ebeveynler için
titreşimli cihaz da eklenecek. Başkan Tugay
ayrıca tüm engelli gruplarından kişiler ve aileleri
ile alanında uzman kişilerin yer alacağı bir
Engelli Konseyi kuracaklarını, konsey üzerinden
taleplerin alınacağını duyurdu.

‘HIZLI ADIMLAR’
Engellilik Çalıştayı’ndan çıkan sonuçlar

ışığında yerel yönetimlerin pek çok uygulamayı
hayata geçireceğini kaydeden Başkan Tugay,
“Ben en fazla sorununun istihdamla ilgili
olduğunu anlıyorum. İnsanların bağımsız
kalabilmeleri için ve pek çok anlamda durumun
eşitlenmesi için istihdam sorununun hallolması
lazım. Çok yakından takip edeceğim bir
sistemde belediyedeki engelli çalışan sayısını da
artıralım istiyorum. Pozitif ayrımcılık yapmamız

lazım. Bunu sağlamak zorundayız. Hızlı adımlar
atacağız” dedi. İzmir Destekli İstihdam Ofisi’ne
kayıtlı otizmli Buğra Şahin de sohbette bulunan
isimler arasındaydı. Başkan Tugay’a
düşüncelerini, taleplerini ve teşekkürlerini ileten
bir mektup veren Şahin, bilgisayar alanında çok
iyi olduğunu ifade ederek o alanda iş bulmak
istediğini söyledi. Annesi Zerrin Kesentaş ise
Destekli İstihdam Ofisi’nin çok faydalı bir proje

olduğunu ve ofis çalışanlarının kendileriyle çok
ilgilendiklerini belirterek “Destekli İstihdam
Ofisi için size çok teşekkür ederim. Büyük bir
açıktı. Buğra çok donanımlı ve potansiyeli çok
fazla. Destekli İstihdam Ofisi bizim aradığımız
bir hizmetti. Başka yerlerde böyle bir çalışma
yok” diye konuştu.  

İŞARET DİLİ
Başkan Tugay, İzmir Büyükşehir Belediyesi

Eşrefpaşa Hastanesi’nde bir işaret dili tercümanı
bulundurma talebine de olumlu yanıt verdi.
İşitme engelli ve sağırların hastane işlemleri
sırasında işaret dili çevirmeninin olmasının çok
değerli olduğunu ifade eden vatandaşlar, Başkan
Tugay’a teşekkür etti.  Buluşma sonunda Başkan
Tugay ve engelli vatandaşlar hatıra fotoğrafı
çektirdi. (Haber Merkezi)

Zabıta personeline 
yangın eğitimi…
İzmir Büyükşehir Belediyesi zabıta
ekipleri, yangın riskine karşı alınması
gereken önlemler ile olası yangınlara
karşı doğru müdahale tekniklerine
yönelik eğitimden geçirildi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı Eğitim Şube
Müdürlüğü’nde görevli eğitmenlerce,
Toros Yangın ve Doğal Afet Eğitim
Merkezi'nde verilen eğitimde zabıta
personeli yanma ve yangın bilgisi,
yangın yerindeki tehlikeler, söndürme
maddeleri ve teknikleri gibi konularda
bilgi sahibi oldu. 2 saat teorik, bir saat
uygulamalı eğitimde zabıta
personeline yangın söndürme tatbikatı
da yaptırıldı. (Haber Merkezi)

Bornova’da 2. yarı
yıla güvenli geçiş
Bornova Belediyesi, yarıyıl tatilinde
başlattığı yol yapım çalışmalarını
tamamlayarak Ordinaryus Prof.
Muhiddin Erel Caddesi’ni trafiğe açtı.
Okulların ara tatile girmesiyle başlayan
yol yenileme çalışmaları kapsamında
forum evlerin önünde bir de kavşak
yapılarak Mevlana Mahallesi yönüne
alternatif bir geçiş daha açılmış oldu.
İki kilometreye yakın uzunluktaki yol ile
kavşağın inşaatı 13 gün gibi rekor bir
sürede tamamlanarak ara tatil
süresinde bitirilmiş, ikinci yarı yıl
başlamadan güvenli geçiş sağlanmış
oldu. Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, Prof. Dr. Kamil Okyay Sındır ve
Meclis Üyeleri incelemelerde 
bulundu. (Haber Merkezi)

Yaya güvenliği 
için renkli yol
Konak Belediyesi, pilot alanlar olan
Mehmet Akif Ersoy İlkokulu ve Mimar
Sinan Ortaokulu’nun sokaklarında
renkli yol uygulamalarını hayata
geçirdi. Yaya çizgilerini yenileyen ve
renkli boyamalarla çocuklara eğlenceli
bir okul yolu tasarlayan Konak
Belediyesi, çevre sakinlerinin de büyük
beğenisini toplayan çalışmasını ilçedeki
diğer okullarda da yaygınlaştıracak.
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
“Okullarımızın çevresinde yer alan yaya
yollarında güvenliği artıracak ve yaya
konforunu sağlayacak olan
uygulamamıza Konak’ımızın diğer
okullarında da hızla devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, teknik
bürokratlarıyla birlikte
Kemeraltı’nın en işlek sokakları
arasında başı çeken Havra
Sokağı’nda sorun oluşturan koku,
temizlik, işgaliye konularını
konuşmak üzere sokak esnafıyla
bir araya geldi. Düzenlenen
toplantıda İzmir Büyükşehir
Belediyesi Tarihsel Çevre ve
Kültür Varlıkları Şube Müdürü

Gökhan Kutlu ve yakın zamanda
Konak Belediyesi’yle teknik
işbirliği protokolüne imza atan
Gıda Mühendisleri Odası (GMO)
İzmir Şube Başkanı Ömer Ulaş
Kırım’ın da katılarak soruları
yanıtladı. İzmir Tarihi Kemeraltı
Esnaf Derneği Başkanı Semih
Girgin de esnafı temsilen toplantıyı
izleyenler arasında yer aldı. Havra
Sokağı esnafının, sorunlarını
birinci elden dile getirme fırsatı

bulduğu toplantıda, koku
şikayeti başta olmak üzere
sokağın mevcut sorunlarına
yönelik Konak Belediyesi’nin
Gıda Mühendisleri Odası İzmir
Şubesi’yle birlikte hazırladığı
broşür dağıtıldı. Başkan Mutlu,
bilimden destek alarak ve hep
birlikte el ele vererek daha iyi
bir Havra Sokağı oluşturmak
istediklerini belirtti ve “Sizden
istediğimiz, hazırladığımız

broşürdeki koşullara uymaya
başlamanız. Bu koşulları
uygularken biz size yardıma
hazırız” dedi. 

GMO’NUN RAPORU
Başkan Nilüfer Çınarlı Mutlu,

turistlerin de yoğun ilgi gösterdiği
Havra Sokağı’nı birkaç dakika
görmekle burada yaşamak arasında
fark olduğunu, ömrünü burada

geçiren esnafın ve sokak
müşterilerinin daha iyi bir Havra
Sokağı’na kavuşması için
çalıştıklarını vurguladı. Başkan
Mutlu, bunun için Gıda
Mühendisleri Odası’nın da destek
verdiğini dile getirdi ve şunları
söyledi: 

“Biz bilimden yana hareket
ederek yol alıyoruz. Gıda
Mühendisleri Odası bizim için
bilimsel bir rapor hazırladı. Bu
rapora göre buradaki satışı, bu
şartlarda sürdüremeyeceğimiz
ortaya çıktı. Bu satış şeklini
düzelttiğimizde ne koku
problemimiz kalacak, ne kılçıkların
kanal tıkama problemi kalacak.
Gıda Mühendisleri Odasıyla
protokolümüz var. Gönüllü olarak
bizim yanımızdalar. Yapı
ruhsatımızda da gıda mühendisleri
yer alacak.” (Haber Merkezi)
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
engelli yurttaşlarla bir araya gelerek talepleri dinledi.

Tugay, bir Engelli Konseyi kuracaklarını söyledi  
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İzmir Büyükşehir Belediyesi İzmir Planlama
Ajansı (İZPA) tarafından şehrin uzun vadeli
vizyonunu ve stratejilerini şekillendirmek üzere
hazırlanan İzmir Vizyon 2074 Çerçeve Belgesi
için “Nasıl Bir İzmir” panel serisi devam ediyor.
Toplam sekiz panel ve sekiz atölye
çalışmasından oluşan ve Doç. Dr. Murad
Tiryakioğlu moderatörlüğünde düzenlenen
“Nasıl Bir İzmir” serisinin yedinci paneli İzQ
İnovasyon Merkezi’nde gerçekleşti.

‘TEK SAĞLIK’
“Sağlıklı Bir İzmir” başlıklı panelin ilk

konuşmacısı olan Veteriner Hekim Adnan
Serpen, ‘tek sağlık’ yaklaşımının kökenleri ve bu
yaklaşımın önemi üzerinde durdu. ‘Tek Sağlık’
yaklaşımının insan, hayvan ve çevre sağlığına
ilişkin sorunların çözümü doğrultusunda
benzersiz bir iş birliği imkânı sunduğunu ifade

eden Serpen, “Ekosistem sağlığının bozulması,
yerelden globale çoklu krizleri tetikliyor.
Küresel, ülkesel ve kentsel ölçekte sorunlar
giderilmeli. Tek sağlık yaklaşımı kapsamında
tarım alanlarının ve sulak alanların, yeşil
alanların korunması büyük önem taşıyor. İnşaat
sektörü üzerinden büyüyen rantı durdurmak, bu
alanı düzenlemek gerekiyor” diye konuştu.

‘SESSİZ ALANLAR’
Serpen’in ardından söz alan Uzman Doktor

Mine Durusu Tanrıöver ise, iklim krizi ve hava
kalitesindeki düşüşün en çok bebekler, gebeler,
yaşlılar, kronik hastalıkları olanlar, dış ortamda
çalışan işçiler gibi kesimleri etkilediğini
belirterek, sözlerini şöyle sürdürdü:

“Hava kirliliği her yıl 7 milyondan fazla
insanın ölümüne sebep oluyor. Hava kalitesini,
fosil yakıtları azaltarak, ölçme ve izleme

yaparak, yeşil dokuyu çoğaltarak artırabiliriz.
Hava kalitesinden sonra kentsel anlamda insan
sağlığını etkileyen ikinci faktör ise gürültü.
Gürültü; stres, uyku bozukluğu, çocuklarda
hiperaktivite, dikkat eksikliği gibi birçok soruna
sebep oluyor. Buna karşı önlem olarak kentin
gürültü haritası çıkarılmalı, sessiz alanlar
oluşturulmalı.

Yaşam için bir diğer tehdit ise sıcaklık artışı.
Buna neden olan faktörlerin başta gelenleri ise
küresel ısınma, kentsel ısı adası etkisi, ısı emen
bina ve yüzey kaplamaları, yeşil alan yokluğu, ısı
oluşturan insan faaliyetleri, kentin tasarımında
doğal soğutma yöntemlerinin göz ardı edilmesi.

Tüm bu tehditlere karşı toprak ile bağlar
güçlendirilmeli, örneğin kent bostanları
oluşturulmalı. Gıda sistemleri dönüştürülmeli.
İklim-akıllı kentler oluşturulmalı.”

Panelin son konuşmacısı olan Psikiyatrist Dr.
Mevhibe Tümüklü, kent yaşamından
kaynaklanan sorunların ruh sağlığı üzerindeki
etkilerine ilişkin bir sunum gerçekleştirdi.
Tümüklü, kentlerde yaşanan afetlerin travma
sonrası stres bozukluğunu tetiklediğini, iklim
değişikliği gibi olguların anksiyete bozukluğu
başta olmak üzere çeşitli ruhsal sorunlara sebep
olduğunu dile getirdi. 

Tümüklü ekolojik dengenin bozulmasından
kaynaklı anksiyeteyi, yani eko-anksiyeteyi
azaltmak için yeşil, aktif, sosyal ve güvenli
alanlarının artırılması,  fiziksel hareket, günlük
düzenli yürüyüş gibi aktivitelerin yapılabilmesi
için kentlerde yürüyüş yollarının olmasını, sosyal
alanların artırılmasını, grup etkinlikleri, mahalle
örgütlenmeleri ve sivil toplum kuruluşlarının
desteklenmesi gerektiğini aktardı.
(Haber Merkezi)

Buca Belediyesi’nin soğuk kış
günlerinde başlattığı sıcak çorba ikramı
vatandaşlardan tam not aldı. Belediye
Başkanı Görkem Duman, Buca’da
dayanışmayı büyütmeye devam
edeceklerini söylerken, sabahın erken
saatlerinde işine veya okuluna
yetişmeye çalışan Bucalılar ise güne
sıcak bir başlangıç yapmanın
mutluluğunu yaşadıklarını ifade etti. Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman’ın
geçtiğimiz günlerde başlattığı çorba ikramı, kış
ayları boyunca hafta içi her gün Şirinyer İzban
İstasyonu girişinde sabah 07.00 - 09.00 saatleri
arasında devam edecek. Başkan Duman, sosyal
belediyecilik anlayışıyla hayata geçirdikleri
projelerin vatandaşlardan olumlu dönüş
almasının kendilerini mutlu ettiğini belirterek,
“Kent lokantalarımızın ardından başlattığımız
çorba ikramı da büyük ilgi gördü.
Vatandaşlarımızın yüzünü güldüren her hizmet
bizim için kıymetli. Buca’da dayanışmayı
büyütmeye devam edeceğiz” dedi.

BAŞKANA TEŞEKKÜR
Bucalılar ise bu dayanışma için Başkan

Görkem Duman ve Buca Belediyesi’ne teşekkür
ederek, “Soğuk havada içimizi ısıtan bu ikram
gerçekten çok anlamlı. Sabahın erken saatinde
sıcak bir çorba içmek bizi hem mutlu ediyor hem
de güne enerjik başlamamızı sağlıyor. Belediye
Başkanımıza ve emeği geçen herkese teşekkür
ederiz. Böyle bir hizmetin düşünülmesi bile çok
değerli” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Genç kaşifler sertifika aldı

Otel
kabusları
ve Türk
turizmi
Türkiye’nin birçok bölgesi 1. Derece

Deprem Bölgesi, yer altı fokur fokur
kaynıyor. Büyüklü küçüklü depremler
devam ediyor. Konutların, İşyerleri,
fabrikalar, özellikle de misafir
ağırlayacakları otellerin yapılarında,
yapıldıktan sonra verilecek oturum
raporlarında gerekli hassasiyetlerin
gösterilmesi, hiçbir nedenle, müsamaha
gösterilmeden eksikliklerine göz
yumulmadan, sağlamlık, yangına karşı
yapıların göz önünde bulundurularak
oturma raporlarının verilmelidir…

Ülkemiz otel yangınlarından ve
Depremlerden otel kâbusundan çok
çekti. ‘Asrın felaketi’ diye nitelenen 6
Şubat depreminde yitirilen canların
acısını unutmadık. On binlerce insanın
yaralarının sarılmasına devam ediliyor.
Türkiye Devleti bir seferberlik ruhu
içinde, herkesin elini taşın altına
koyarak, gece gündüz çalışması sonucu
Vatandaşlarının konut sorunlarını
yapma ve yaraları sarmaya büyük bir
çaba harcayarak, mesafe kat etti…

Devlet bu konuda önemli bir sınav
verdi. Aynı sınavda hizmet vermeye
devam ediyor. Yapı kontrollerinde
yapılan sorumsuzluk ve para hırsının öne
geçtiğini görüyoruz. Depremde tuzla buz
olan, toprak yığınına dönüşen nice
binalar yanında, sağlam ve dimdik
ayakta kalan binaların olduğunu da
gördük. Çünkü onlar hileye hurdaya
kaçmamışlardı…

Ancak bazı Otel ve benzeri binalar,
sarsıntıda kum yığınına dönmüşlerdi.
Demek ki ortada büyük bir ihmalkârlık,
kontrolsüzlük var. İnsan canı bu kadar
ucuz olabilir miydi?

Bolu Kartalkaya’da bir otel faciasında
yaşananları gördük.

Sömestr tatilinde çocuklarına karne
hediyesi vermek istediler.

Anne ve Babaların çocuklarıyla
birlikte geçirmek istedikleri tatil kâbusa
döndü. Geceliği 1000 dolarlık bu otelde
meydana gelen yangın felaketinde 36’sı
çocuk olmak üzere ölü sayısı 78’e ulaştı.
Küçük çocuklardan anne-babalara,
torunlardan gelinlere, damatlara birçok
aile yok oldu…

Bolu Kartalkaya Kayak Merkezi’ndeki
Grand Kartal Otel’de meydana gelen
yangında hayatını kaybedenler toprağa
verilirken,

Adalet yakalarına yapışıyor ama yine
aynı şeyler yaşanıyor. Narin olayında
olduğu gibi “BİLMİYORUM”  bu yeni
ifade şekli oldu...

Bir otel yangınında bu kadar canın
gitmesinin tek nedeni ihmal ve
sorumsuzluk! Gerekli güvenlik
tedbirlerini almaksızın, sadece para hırsı
ve daha fazla kazanç! Dünya devi olarak
görünen, her türlü imkânlara sahip
olduğu söylenen ABD’de bir haftayı
aşan orman yangınları ve kentleri, evleri,
arabaları yangınlardan yok oldu. Bu
yangınlarda seyirci kalmaktan başka
ellerinden bir şey gelemedi.

Binlerce ev yanıp kül olmasına rağmen
Bolu otel yangınında bu kadar can kaybı
olmamıştı…

Bolu Kartalkaya’da geceliği 1000 dolar
olan ve eksikliklerin birbirini kovaladığı
otelde vicdan değil, cüzdan ağır
basmış…

Türkiye de sadece denetimsizlik var.
Bu turistik otellerde bir defa verilen
raporlar bir daha kontrol edilmiyor.
İnsan hayatları hiçe sayılıyor. Otelin
eksiği varsa, o raporu almak için demek
oluyor ki rüşvet (para) müessesi
çalışıyor. Cezai işlemler az olunca herkes
yaptığınla kalıyor. İnsan hayatı bu kadar
ucuz olmamalıdır…

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Bornova Belediyesi’nin
çocuklara ve gençlere
yönelik bilimsel eğitim
faaliyetleri hız kesmeden
devam ediyor. Mevlana
Toplum ve Bilim Merkezi /
Genç Kaşifler Bilim Evi’nde
yarıyıl tatiline özel olarak
düzenlenen Kış Bilim Kampı
ve 10 haftalık Güz Dönemi
Fen Bilimleri Kulübü
programlarını başarıyla
tamamlayan toplam 223
öğrenci, düzenlenen törende
katılım belgelerini Başkan
Yardımcısı Cemal
Hocaoğlu’nun elinden aldı. Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, “Bilimle güçlenen
çocuklarımızın başarılarını görmek bizleri

gururlandırıyor. Katılım gösteren
öğrencilerimizi ve onlara rehberlik eden
eğitmenlerimizi tebrik ediyorum” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi İZDENİZ Genel
Müdürlüğü, 19 Mayıs Gençlik ve Spor Bayramı
ile Kurban Bayramı’na özel iki ayrı Midilli Seferi
düzenleyecek. 17 Mayıs ve 6 Haziran
tarihlerinde gerçekleştirilecek İzmir Limanı
kalkışlı seferlerin biletleri satışa
sunuldu.Ege’nin iki yakası arasında dostluğu,
sosyal, kültürel ve ekonomik bağları
güçlendirmek amacıyla Haziran 2022’de
başlatılan İzmir-Midilli gemi turları
kapsamında, bu yıl iki özel sefer
gerçekleştirilecek. İzmir Büyükşehir Belediyesi
İZDENİZ Genel Müdürlüğü’nün; 19 Mayıs
Gençlik ve Spor Bayramı ile Kurban Bayramı’na
özel seferleri, 17 Mayıs Cumartesi ve 6 Haziran
Cuma günleri düzenlenecek. (Haber Merkezi)
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İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…
İZDENİZ’den, bayrama
özel Midilli seferleri…

SAĞLIKLI İZMİR’İN 
şifrelerini aradılar
İzmir Büyükşehir Belediyesi İzmir Planlama Ajansı tarafından hazırlanan
“Nasıl Bir İzmir” serisinin 7. paneli, “Sağlıklı Bir İzmir” başlığı ile gerçekleşti
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“Yaz geçti, güz bitti, kuşlar da gitti. Memuru,
işçisi, emeklisi… Boşaldı köy. Dışarısı soğuk!
Ortada yanan soba, bardaklarda çay, televizyonda
dizi… Oturuyorlardı kahvede dört ihtiyar, ikisi de
askerden dönen.Arada birbirlerine bakıyorlardı,
televizyona bakar gibi!” (Görünüm’den, s. 96)

44 sene önce, 1981 yılında, ben henüz lise
öğrencisiyken edebiyat dersime giren; güvercinden
narin utangaç kişiliği, bir kaşığı yetip de artan dağ
balı kadar tatlı muhabbeti ve gülünce yüzünde iki iri
kiraz açmış gibi kızaran yanaklarıyla aklımdan,
yüreğimden, dostluğumdan hiç uzak kalmayan
sevgili öğretmenim Ahmet Ordu’nun altıncı öykü
kitabı “Giden Gidene”yi yeniden okuyorum. Hayır
hayır, okumuyorum; kafamda notaları bulutlardan
yapılmış mavi bir gök gibi bitmesini hiç
istemediğim güpgüzel bir şarkı dinliyorum.

Öğretmenimin memleketi Akşehir’in Gölçayır
beldesini, o beldeye üç kuruş kazanmak için kiraz
toplamaya gelen mevsimlik işçilerin aşklarını,
dertlerini, hasretlerini okuyorum. Cevizleri,
kargaları, sincapları, gökte kanat seslerini yitirmiş
kartallarıözleyenlerin kederini, Abdullah’ın hüzün
çayına gülme şekeri katılmış, damakta kekre bir
tat bırakan gülünç öyküsünü, Kırkikindiler
yağmurlarını, eski hâkim Selami’nin Cezayir
türküsüyle zarı zarı ağlayışlarını, Eğri Bacaklı
Çoban Halil’in düzenbazlara kaptırdığı kara
koyununun çengeldeki görüntüsünü, Ali’nin
Halide’ye bir karpuz alana kadar aklından neler
geçtiğini, aklının bile alamadığı, akıldan hiç
çıkmayan ama akıl dışı gülünç öyküsünü
okuyorum… İlk kez trene binmiş bir çocuğun,
trenin camından hızla geçen direkleri, ağaçları
sayması gibi başdöndürücü bir coşkuyla okuyorum
hem de! Öykülerin, buram buram insan
kokansıcacık buğusu yükseliyor sayfalar arasından
yüzüme doğru. Manzarası enfes bir pencerenin
camına burnunu dayamış dışarı bakan nasıl bir
huzur içindeyse, ben de öyleyim işte öğretmenimin
öyküleri karşısında…Deniz kenarında, çiçekli bir
ağaca bakan bir çocuk gibi, hayran!

“Önce üveyikler gitti, sonra gökçekargalar,
ardından cullalar, sarasmalar, geçen yıl da
leylekler… Gidişleri oldu da gelişleri olmadı
hiçbirinin… 

Bu güz ise ebabillerin güneye göçünü boşuna
bekledik. Ha, yukarıda Allah var, arıkuşlarını
gördük! Ama yeşilli kızıllı kanatlarını gerip de
tepemizde dönmediler. Göğün kat be katından
gelen vırrık cırrık seslerini duyduk. Kayan bir nokta
gibiydiler.” (Giden Gidene’den, s. 13)

2024 yılının Haziran ayı sonunda, Gölçayır’da
kiraz hasat zamanı öğretmenim beni aradı. Uzun
uzun konuştuk. “Hayro, hadi tut Esra’nın elinden,
çıkın gelin buraya. Sizin için bir kiraz ağacını
ayırdık, onu hasat etmedik. Gelin de kendi kirazınızı
kendiniz toplayın” dedi özetle. Durur muyuz,
kanatlarımızı açıp, uçtuk Esra’yla Akşehir’e doğru.
Yolda, öğretmenimin telefonda dediği bir şey vın
vın dönüp durdu kafamın içinde: “Sen gelince ilgini
çekecek bir yolculuk yapacağızbirlikte Hayro.
Öykülerime konu olan yerler ve kişilerin
peşinden,birlikte Gölçayır’ı dolaşacağız.”…
Anadolu’nun küçücük bir köyünde edebiyat
yolculuğu yapmak! Ufff, harika bir şey bu!

“Göle de gider miyiz öğretmenim? Kuş gözlem
kulesinden Akşehir gölünün kuşlarına da bakar
mıyız?”…“Leen! Ben ne diyorum, sen ne diyorsun?
Göl mü kaldı, kuş mu kaldı ?.. He he, gideriz!”

“Yolsak da biçsek de ottan başımızı
alamıyoruz!” diyen insanoğlu sonunda çareyi
buldu: “İlaç”… “Ooh, ne güzel! Ottan kurtuldu
bağlar bahçeler; kemkel oldu ağaçların altları!”

Kaplumbağaları sorma… Kimileri aldı başını
gitti, kimileri ise debelene debelene… Hasretiz
şimdi onların ‘tok tok’larına. Ara tara, yüzlerini
gören cennetlik!” (Çare’den, s. 62)

Esra’ya söylemiştim, billahi daha 10 dakika
geçmemişti ki; Kula’yı geçip Uşak’a vardığımızda,
yıllardan beri hiçbir zaman eskimeyen, eksilmeyen
bir sevgiyle beni kucaklayan Ahmet Ordu’nun
telefonları başladı. “Neredesiniz? Afyon sınırına
gelince, Dereçine tabelasını göreceksiniz. Aha da
tam da oradan geçerken beni ara, yola çıkıp sizi
karşılayayım.” Esra yüzüme baktı; “Canıtez
öğretmenim, varana kadar üç beş kere daha arar.
O öyledir işte” dedim. Gülümsedik. “Ne güzel” dedi
Esra, “Yıllardan sonra baba evine, dede evine gider
gibi, ne güzel! Ağaçlara gidiyoruz, ağaç kadar güzel
kalmış yüreği sevgi dolu insanlara! O kadar az kaldı
ki bu insanlardan!”… Esra böyle dedi, ben
öğretmenimin kitabına neden “Giden Gidene” adını
verdiğini düşündüm nedense, neyi
kaybettiğimizi?… Yuvarlanmak üzereydim ki, Esra
gülümsedi. Düşüncelerim cam kırığı gibi içime
batsa da, onun gülüşüne dayanamam, harika güler
Esra, ben de ona gülümsedim. 

Söylemedim Esra’ya ama biliyordum ki,
telefonu kapatır kapatmaz bizim otobüsten
ineceğimiz yol ayrımına doğru ilerlemeye
başlamıştır öğretmenim. Nefis bir yaz akşamı
inerken yere, dağı bulutu, ağacı kediyi kırmızıya
boyamaya başladığı bir sihirli zamanda vardık
Gölçayır’a, indik otobüsten.

“Yosunlu koylarda kurbağalar öter

Kıvanç gelir ördek sürülerine
Kaz göğsü bulutlar allanır gider
Bir kartal peşinde kızıl engine.” 
Kucaklaştık, öpüş kokuş ettikten sonra bindik

öğretmenimin arabasına, doğru Bircan Abla’nın
hazırladığından emin olduğumuz evdeki akşam
yemeğine. Allah be, fasulye turşusu, haşlanmış
yumurta, her çeşit yeşillik, patates dilimleri ve
daha bir sürü taptaze, mis gibi ürünün sarılıp
yendiği şepitler, bahçeden toplanmış meyvelerden
yapılmış içecekler, yaz salatası, hele hele
yemeklerin şahı kuru fasulye ve yanında ille de
pirinç pilavı yapmıştır Bircan Ablamız… Bilir “evinin
büyük oğlu Hayro’nun” bunlara bayıldığını. Eve
varır varmaz, bir öpüşme, bir kucaklaşma daha!
Ama daha kokumuz akşam esintisine karışmadan
ben ve Ahmet Öğretmenim hemencecik başladık
konuşmaya. Varsay ki edebiyat konuşmaya doymaz
iki yaramaz çocuk, birbirini durup dururken
özleyen iki dost!

“Bu yıl kış yaman geçti. Karlı buzlu, ayazlı
cinsinden… Bahar ucunda -tam da kış bitti derken-
sıcaklık eksi yirmilere düştü! Düştükçe de insanlar
daha bir üşüdü, kuşlar üşüdü, kirazların meyve
gözleri hepten öldü! Baharda çiçek açsalar da kimi
ağaçlar, öylesine… Ama (bir) ağacımız, o çatır

ayazlara inat, yine de meyvesini verdi bize! Yörenin
ilk Napolyon kirazı! Tam altmış yaşında. Amcamız
Ziya’nın mübarek elleri…” (Değme Felek’ten, s. 14)

Ertesi gün, dalı rüzgârdan kırılmış, üzerine
kireçle  “1” yazılmış olan o yaşlı,kolsuz anıt ağacın
önünde büyük bir saygıyla durup, Ahmet Ordu’nun
o ağacı anlattığı öyküsünü düşündük… Bir öpüşme,
bir kucaklaşma da yaşlı ağaçla oldu ama içimizden!
Konuşamadık; ne ben, ne de Esra ne diyeceğimizi

bilmiyor gibiydik. Ağaç da
konuşamıyordu ama Ahmet
Ordu’nun Anadolu’nun küçücük bir
köyündeki milyon ağaçtan birini
anlatarak, nasıl da bizi iki
omuzundan tutup sarstığını, bir
ağacın nasıl olup da böylesine
içimizi afallattığını, o öyküyü
okuduktan sonra insanlığımızın
nasıl da arttığını falan düşündük
içimizden… Öğretmenimize bakıp,
ona güzel, gururlu, övücü sözler
söylemek geldiiçimizden ama onun
mahcup, gözlerini nereye
koyacağını bilmeyen bir çocuk gibi
kımıldanışını görünce… ağaç,
öğretmenim, Esra ve ben karşılıklı
birbirimize bakıp gülümsemekle
yetindik sadece!

Sonra Meriyen Ablayı gördük
uzaktan. Arkasında da dişsiz Sülo…
Aniden, yerden bitmiş gibi

çıkıverdiler karşımıza.Meriyen Abla, Sülo
görmeden yakasını tutup bir iki salladı: “Aamet, bu
adam bozulmuş Aamet, hiç durmadan konuşup
duruyo bu Sülo, deli bu deli, kafam şişti, yarın o
boyu devrilesi muhtarla koyun arabaya da,
Akşehir’e, bir doktora götürün bunu, hayır işlemiş
olursunuz evladım!”… Sülo, kaçar gibi yanımızdan
ayrılan Meriyen Ablanın peşini bırakıp, bu kez
kaldığı yerden bize anlatmaya başladı:

“(Anlatamadım ya’v… Anlamıyor hoca, gülüyor
bana, deli diyor. Çocuklar diyorum ya’v); mesele
oysa orda bi duracaksın! Neden dersen, o iş
başkaa! Kırsınlar, döksünler, isterlerse tepeme
çıksınlar; kaş karartırsam namussuzum! Dayak
değnek, asla!Çünkümse onlar bana emanet!

Geçen gün İlçe Milli Eğitim Müdürü geldi.
Yanında da Müfettiş… Teftişe gelmiş adam, hem de
taa vilayetten! Biz İlçe Milli Eğitim’e bağlıyız! Ayda,
iki ayda bir çağırırlar bizi. Seminer olur, seminer!
Köyde herkes hademelik, der geçer. Hı hı… Sadece
sınıfların temizliği, çiçeklerin bakımı değil ki iş; çok
önemli bizim meslek. Hem de çook! Tatavadan bir
iş değil ki, önemlii… Her şeyden önce sorumluluğu
çok! Düşün, geleceğin hâkiminden, doktorundan,
hatta cumhurbaşkanından bile sen sorumlu
oluyorsun!” (Ters Köşe’den, s. 29)

Sülo anlattı da anlattı. Bir süre sonra yorulup
susacağını düşünsek de, ı-ıh  yorulmadı Sülo.

“Akşehir Gölü’ne götüreceğim misafirlerimi Sülo,
bize müsaade!” diyen öğretmenim, alıp kaçırdı bizi
bu sonsuz söz bombardımanından! Oysa yüreğimiz
de, aklımız da Sülo’da kaldı; köyün neresinde ne iş
olursa yapan, mezarlık bekçisi, okulda hademe,
mevsiminde ağaç kökü söken, mevsiminde
yevmiyeci kiraz eşeği taşıyan, dam aktarıcı, bahçe
belleyici, bütün evreni Gölçayır kadar olan kimsesiz
Sülo’da…

“Çocuklaşır gökler yer yer sularda
Masal olur dağlar esen rüzgârda
İnsan hiçliğini duyar kenarda
Tanrıya uzanır Akşehir gölü” 
Yanımızdan yoldaki bütün tozu üstümüze

savura savura bir pat pat geçti o sıra. Pancar
motoruna bağlanmış bir oturmalık yeri olan,
traktör desen değil, otomobil desen hiç değil,
acayip bir taşıt! Bir de gürültülü, bir de sevimsiz,
hiç sorma! Öğretmenim bir küfür salladı pat patın
arkasından: “Kalbi kurumuş, paragöz çakal!”…
Şaşırdık. “Bu var ya, bu pat patın üstündeki
hergele, Seyfi, bir lakabı da var ama şimdi Esra’nın
yanında söyleyemem, ayıp! Bu Seyfi iti, geçen gün
kiraz, vişne toplamaya gelen mevsimlik işçilerden
iki tanesine -Sidar’la Heja’ya- vişne toplarken
birbirine bakıyorlar diye eziyet etti vicdansız

köpoğlu! Yazık lan, gencecik çocuklara niye bunu
yapıyorsun!”… 

“Alttan gelen hışırtıyı, ayak seslerini duyunca
Sidar; vişne toplamayı bırakıp gelene baktı:
Eşekçiydi. Adam getirdiği eşeği, Sidar’ın hemen
yan tarafındaki kalın dala yanaştırmaya girişti. Az
sonra da eşeğin ayağını sürüyerek mal sahibi
(Seyfi) çıktı geldi. İkisi birlikte “İleri… Olmadı, geri…
Az daha, az daha” diye diye Sidar’ınkine iyice
yaklaştırıp kurdular o eşeği.”

Merak etti Sidar: Kim çıkacaktı buna? Sahibi
neredeydi? 

Heja geldi aklına! Sevindi… Çünkü son
günlerde ona karşı tavırları değişikti kızın. Yoktan
gülüşleri, çiçeklenen bakışları… Öylesi anlarda
Sidar’ın yüreğinde de bir alay kuş
havalanıveriyordu!

Aslında öyle yoğun bir gönül ilişkisi falan
yaşanmıyordu bu gençler arasında. Arada bir
pırpırlansa da yürekler, duygular gemleniyordu.
Çünkü hemen hepsi de, erkeği kızı, neyin derdinde
olduklarının bilincindeydiler. Yurdun dört bir
yöresinde kirazdı, fındıktı, patatesti, soğandı deyip
peşinden koştukları ekmek’ti, gelecek’ti.” (Kıpır
Kıpır’dan, s. 76)

O öyküyü hatırladık gözümüzde esmer bir
bulut; yüzümüzkederden buruş buruştu biraz ama
öğretmenime inceden sövdüğü ya da sövemeyip
yuttuğu, içinden geçirdiği hiçbir şey için kızmadık.

Yolun tozu inince, Akşehir gölünden gelip
yüzümüzü okşayıp geçen bir serinlik duyduk. Sanki
bir şiir esip geçiyordu saçlarımızın arasından ya da
tam zamanında serinleten bütün esintiler rüzgâr
değil birer şiir dizesidir. 

“Doruktan eteğe düşen güneşle,
Sıra dağlar boğum boğum örgülü
Kızara bozara toy bir öpüşle 
Bir yosma dudağı titretirgölü”
Bir süre suskun kaldık. Sonra birini gördüm

yolun karşısında; önünde koyunları, elinde
değneği, başı önde yürüyordu. Ahhh öğretmenim,
yoksa bu yüzü içine kaçmış, kendinden utana utana
koyunlarının arkasından ayaklarını sürüye sürüye
giden adam o mu?.. O mu gerçekten, “Ömürde Bir”
öykünüzdeki, sarhoş edilip kandırılan, sonra da
kara koyununu düzenbazlara kaptıran Eğri Bacaklı
Çoban Halil bu mu? Hani ben o öykünüzü ilk
okuduğum günden beri ayılıp bayılır, yere göğe
sığdıramam ya öykünüzü, hani ne diyeceğimi
bilemez gibi olurum da; en sonunda da, “Sadece
yazdığınız öyküler içinde değil, hayatım boyunca
okuduğum bütün öykücülerin bütün öyküleri içinde
krallık tacına en yakın öykülerden biridir bu” derim
ya… Ne zaman okusam bir gözüm ağlar, diğeri
güler ya… Hani -ya nasıl desem, hani kitabınızda o
öyküyü bana armağan etmişsiniz ya, ne gurur,
anlatamam- Sahi Çoban Halil bu mu? Pek de
kısaymış boyu.

“Konduramasa da bir pişmanlık vardı üzerinde!

Tamam; oldu bitti, yaşandı gitti! Tam böyle
düşünürken yine koyunu gözünün önüne geldi.  Bu
kez hayvanın getirilişi değil de ayakları bağlanıp
çukurun içine yatırılışı… Gelir gelmez de, “İyi ama o
çukur ne zaman kazılmıştı?” sorusu, pat diye düştü
aklına! “Sonra o ip, o bıçak, o satır, ille de o
masat…”Tepesinden ayak parmaklarına kadar
buuz gibi oldu! “Şu düzenbazların çevirdiği filime
bak sen!” dedi. İçinden, pıt pıt, pıt pıt, ilmekler
koptu.

Öğleye doğru sürü, demiryolunun az ilerisinde
koca söğüdün gölgesine kendisi gelip yattı. Köpek
de… Sürü nereye, o da oraya… Köyden ezan sesleri
geldi ara ara. Duymadı Halil. Dönüp de bakmadı
takıduk tukuduk giden vagonlara. Arada köpeğine
baktı. Göz göze geldikçe kaçırdı bakışlarını
köpekten. Ama bir keresinde kaçıramadı!

Köpek, baktı baktı, çeviriverdi başını öte tarafa.
Seslendi köpeğe: “De” dedi. “Yüzüme bak da, de…
Allahın şaşkını, de. Be hey Allahın aptalı, safı salağı,
dee!” (Ömürde Bir’den, s. 94-95)

Sonra birbirinin yanında yürüyen, dünyanın en
konuşmayan ama yüzleri sözcük kuyusu ikiendişeli
adam geçti önümüzden. Bunları hemen tanıdım:
“Mesele”deki Aziz’le Reşat!

“Ya, böyle bizim oğlan, çocuktuk filan ama,
gören göz unutmaz böyle şeyleri. Unutursa da o
zaten insan değildir. Ne dedimdiydi sana az önce,
sen iyisin dediydim değil mi? Bahçede ben, bana da
şöyle üç beş tane söğüt der demez; sen tuttun, hadi
gidelim dedin.

“Hadeee” dedi içinden Aziz. “Ben bir ikiye çok
derken…”

İyilik başka arkadaş! Sen iyisin… Ama ben de
iyiyim, öyle değil mi? Sen çıkıp geldin, komşu ben
on deste fasulyeni, deyince ben ne dedim sana,
canın sağ olsun, dedim, ne önemi var, dedim, değil
mi? Çünkü mesele edip de kalp mi kıracaktık?”
(Mesele’den, s. 104)

Ah öğretmenim, her satırınızın, her tümcenizin
altından o kadar çok insan çıkıyor ki şaşıp
kalıyorum. Sizin öykülerinizin nefes alıp verdiğini,
göğsünün şişip şişip indiğini düşünüyorum çoğu
zaman. Onların her birinin yaşadığını! Buna,
“Bakın, yazar ne sağlam bir gözlem yapmış”
desem, yetecek mi? Yetmez; çünkü baktığını
görmeyen, kalbi kör, kulağı sağırlar çağında bu
sözlerin pek de kıymeti kalmadı artık. Sıradan
övgülerle; “Yok yazarımız dilin yerel zenginliklerini
şöyle acayip güzel kullanmış, Türkçemizi alıp
göklere çıkarmış” desem yeter mi? I-ıh! Gene
eksik kalır… Neden mi? Çünkü ne zaman
kitaplarınızya da sizin yazarlığınızla ilgili bir yazı
yazmaya kalkışsam, -şimdi ve hep-  onlarca şiir
dizesi, onlarca şarkı sözü hep birden kanamaya
başlıyor içimde. Canavarların sözlerimizi bile
kuşattığı bu vahşi, bu acımasız, bu duyarsız çağın
dikenleri batıyor her yanıma. Ama sevindiğim o ki,
bu kör döğüşünden kaçmayı başarmış bir iki
umutlu düş de geliyor yanı sıra. İçim ısınıyor o
zaman, kirlenen akıl havuzumu bir daha temizleme
kuvveti buluyorum yorgun yüreğimde.Nasıl mı?
Sidar’ın Heja’ya duyduğu dilsiz aşk benim içimde
tıpırdıyor o zaman, de ki artık o benimdir.  Ali’nin
karısı Halide’nin canı çekti diye karpuz arabasının
peşinden deli gibi koşmasına ne demeli peki! Ali
koşuyor ama ayaklarına dikkatle bakan o ayakların
benim ayaklarım olduğunu hemen görür
öğretmenim. Hele gölgesine sığmaz ama kendisini
Allah sananların ortalıkta fink attığı zamanımızda,
dişsiz Sülo’nun kendine güvenen hallerini görmeye
ne kadar ihtiyaç duyduğumuzu nasıl anlatmalı
birilerine, bilmem ki!

Öyle ya öğretmenim; parayla pulla, koltukla,
şan şöhretle doldurulamayacak şeylere ihtiyacımız
olduğunu hatırlatan öykülerinizi okurken,
kendimize bile kalleşlik ettiğimiz tuhaf bir çağda
yaşadığımızı da düşünüyorum ne yazık ki! Sonra da
ne kadar hayat yoksulu olduğumuzu fark ediyorum
aslında.  Öyle değil mi öğretmenim; birçoğunun
hayatındaki kılıç yarası gibi duran gerçeklere
baksanıza: sonu gelmeyen kredi ödemeleri ve
arabasının modelini yükseltmekten başka düşü mü
kaldı insanların? Hayat dediklerine bakar mısınız?
Ne hayatı, bu olsa olsa kurumuş bir dere yatağı,
kasvetli bir mezarlıktır!

Fakir Baykurt ne der öğretmenim: “Ah onlar o
kadar fakir ki, sadece paraları var!”

Sizin öyküleriniz yaşıyor öğretmenim. Hep de
yaşayacak… Gene yazın, n’olur! Ellerinizden
öperim.

(*Meraklısına not: 2024 yılının Mart ayında,
birbirinden güzel 17 öyküden oluşan ve Duvar
Yayınları tarafından basılan, Berkan Balpetek’in
Genel Yayın Yönetmenliği ve benim editörlüğünü
yaptığım “Giden Gidene” adlı kitabınızı selamlamak
için yazdığım bu yazının içinde kullandığım şiirler;
Ankara Halkevi’nin, 1946 yılında düzenlemiş
olduğu “Edebiyat-Şiir” dalında ikincilik ödülü
kazanan Mehmet Balkan’ın, “Akşehir Gölünde
Akşam” adlı uzun şiirinin bazı bölümleridir. Daha
fazlasını, öykülerinizin beslenme kaynaklarını
ağzınızdan duymak için, 7 Şubat 2025 Cuma günü
Duvar Kitabevi’nde yapılacak olan kitap tanıtım
toplantınızı sabırsızlıkla bekliyorum.) 
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1990 yılından bu yana iş dünyasının öncü
sivil toplum kuruluşları arasında yer alan
Ege Genç İş İnsanları Derneği
(EGİAD), bölge ekonomisinde
önemli bir rol üstlenmeye devam
ediyor. 800'ü aşkın üyesi, 3 bin
500'e yakın şirketi ve 110 binden
fazla kişiye istihdam yaratan bir
yapıya sahip olan EGİAD, 2025
yılına ilişkin ekonomik
beklentilerini paylaştı. EGİAD
18. Dönem Yönetim Kurulu
Başkanı M. Kaan Özhelvacı, 2025
yılının iş dünyası için 'dayanışma ve
dönüşüm yılı' olacağını söyledi.
Türkiye ekonomisinin reformlar ve
küresel dönüşüm süreçleriyle
şekilleneceği bu dönemin, çeşitli zorluklar
kadar önemli fırsatlar da barındırdığına
dikkati çeken Özhelvacı, 2025'in ekonomik,
sosyal ve çevresel dönüşüm açısından kritik
bir yıl olacağını ifade etti. İş dünyasına
mesajlar veren Özhelvacı, sürdürülebilir
büyüme ve yenilikçi çözümlerle değişime
ayak uydurmanın gerekliliğine işaret etti.
2024 yılında uygulanan konvansiyonel
ekonomi politikalarının olumlu geri
dönüşlerinin 2025 içinde görülmesini
beklediğine dikkati çeken Özhelvacı, ülke
risk primi ve cari açık gibi göstergelerdeki
iyileşmelerin umut verici olduğunu kaydetti.
Ancak enflasyonla mücadelenin ve büyüme
hedeflerinin sürdürülebilir hale gelmesinin
2025'in ana gündem maddesi olacağına

dikkat çeken Özhelvacı "Fiyat istikrarını
sağlamak için yalnızca para politikaları yeterli
değil; maliye politikalarının etkin olması ve
yapısal reformların kararlılıkla uygulanması
gerekiyor. Özellikle enerji ve tarım-gıda
sektörlerinde yapılacak reformlar,
enflasyonun kalıcı olarak düşürülmesi
açısından kilit rol oynayacak" dedi. Avrupa
Birliği'nin 2026'da yürürlüğe girecek Sınırda

Karbon Düzenleme Mekanizması'nın
(CBAM) 2025'i kritik bir hazırlık yılı
haline getirdiğini belirten Özhelvacı, yeşil
ve dijital dönüşümün artık bir seçenek
değil, zorunluluk olduğunu vurguladı.
Türk sanayisinin, bu süreçte yapacağı
yatırımlar sayesinde küresel rekabet
gücünü artırabileceğini ifade etti. 
(Haber Merkezi)

‘2025 dayanışma ve
dönüşüm yılı olacak’

EURO5 motorlu araçlar
Egeli çiftçileri bekliyor

EGİKAD ÜYELERİ
için vize kolaylığı

Türkiye'nin önde gelen
üreticilerinden Erkunt Traktör,
20. Agroexpo Uluslararası
Tarım ve Hayvancılık Fuarında
EURO5 motorlu traktörlerini
Egeli çiftçilerin beğenisine
sunacak. Egeli çiftçilerle
yeniden buluşmanın
heyecanını yaşadıklarını
belirten Erkunt Traktör CEO’su
Tolga Saylan, yüksek tork
rezervi olan ve havaya karışan
zararlı egzoz gazlarını yüzde
93 oranında azaltan yeni
EURO5 motorlu traktörlerin
çevreci özelliğiyle dikkat
çektiğini söyledi.  Saylan,
“Bahçe tarımının en önemli
üretim alanlarından biri olan
Ege Bölgesi bu sene, Türkiye
emisyon normlarına uygun
olan en yeni ürünlerimiz ile
zenginleşecek. 2024 yılında
başlayan Faz 5 emisyona geçiş

sürecini başarılı bir şekilde
tamamlamanın getirdiği
gururla, bu yıl 20. kez
düzenlenen İzmir Tarım
Fuarı’nda Ege’ye özel
ürünlerimiz katılımcılara
tanıtılacak. Fuar’da
sergilenecek ürünlerimiz
arasında, artık Ege’nin bir ferdi
olan Meyveci Serisi
modellerimiz de olacak” diye
konuştu.  Saylan, tarım
ekipmanları markası
Hisarlar'ın ürünlerini de
sergileyeceklerini kaydederek
“C holünde sergilenecek
ürünlerimizi yakından
incelemek isteyen tüm
çiftçilerimizi fuar alanına davet
ediyor, sezonun ilk etkinliği
olan bu önemli sektör
buluşmasının herkese hayırlı
olmasını temenni ediyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Ege İş Kadınları Derneği (EGİKAD),
İzmir İtalyan Konsolosu Daniele
Bianchi’ye makamında bir ziyarette
bulundu. EGİKAD Yönetim Kurulu
Başkanı Şahika Aşkıner başkanlığındaki
EGİKAD heyetinde EGİKAD Başkan
Yardımcıları Aslı Odabaşı, Güler Toksoy
ile Yönetim Kurulu üyeleri Meltem
Doğan, Nesrin Ricketts, Banu Aksoy ve
Nilay İşcan hazır bulundu. Aynı zamanda
İzmir İtalyan Ticaret Odası Başkan
Yardımcısı olan EGİKAD Yönetim Kurulu
Başkanı Şahika Aşkıner başkanlığındaki
EGİKAD heyeti, İzmir İtalyan Konsolosu
Bianchi ile İzmir-İtalya arasında bu
zamana kadar yapılan ticari ilişkiler ve
ihracat hacmi ile ilgili görüş
alışverişinde bulundu. EGIKAD'ın yaptığı

faaliyetler, üye profili, sektörleri ile ilgili
genel bir bilgilendirme yapan EGİKAD
Başkanı Aşkıner, “Kişisel olarak 25
yıldan fazla İtalya'ya ihracat yapan ve
pazarı çok iyi bilen bir iş kadını olarak
EGİKAD üyelerini de İtalya pazarına
dahil etmek hedefiyle 2025 yılında
EGİKAD olarak İtalya'daki girişimci
kadın derneklerini, ticaret odalarını
ziyaret etmek istiyoruz” dedi.  İzmir
İtalya Konsolosu Daniele Bianchi de bu
konuda EGİKAD'a her konuda destek
olabileceğini belirterek, “EGİKAD ile
ortak projelere hazırız. İtalya'ya
yapılacak ticari seyahatlerinde
Schengen vizesi olmayan EGİKAD
üyelerine vize konusunda yardımcı da
olabiliriz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

2024 yılında Türkiye’de yüksek enflasyon
rakamları nedeniyle girdi maliyetlerinin
dünyadaki rakiplerinden çok daha fazla

arttığını, döviz kurlarındaki artışın
enflasyon rakamlarının çok gerisinde
kaldığını hatırlatan Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkanı Jak Eskinazi, bu
süreçte devlet yardımlarının ihracatçılara
can suyu olduğunu dile getirdi. Türkiye’nin
2025 yılında 280 milyar dolar ihracat hedefi
olduğunun altını çizen Eskinazi, döviz
kurlarının enflasyonun gerisinde kaldığı
süreçte devlet yardımlarının artması
gerektiğini, 280 milyar dolar dövizi
Türkiye’ye kazandıracak ihracatçılar
olarak bu tutarın yüzde 1’i tutarında 2,8
milyar dolar devlet desteği talep ettiklerini
dile getirdi. (Haber Merkezi)
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desteği artırılmalı’
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desteği artırılmalı’ Türkiye’nin en büyük ve Avrupa’nın dört

büyük tarım ve hayvancılık fuarından
AGROEXPO Uluslararası Tarım ve
Hayvancılık Fuarı, PROGEN Tohum
Ana Sponsorluğu ile yarın Fuar
İzmir’de 20. kez kapılarını açıyor.
Çekya, İran, Çin, Macaristan,
Estonya’nın standlı ülke katılımlarının
olduğu fuara, 90’a yakın ülkeden
1000’in üzerinde marka katılımı
sağlayacak. 5 gün boyunca yüzbinlerce
ziyaretçiyi ağırlayacak olan
AGROEXPO’da düzenlenecek ikili
görüşmeler ile milyarlarca dolar iş
hacmi gerçekleşmesi hedefleniyor.
Oluşacak iş hacmi ile Türk
ekonomisine ve tarım sektörüne büyük
katkı sağlanacak.  (Haber Merkezi)

Dünya tarımını buluşturan fuar

Engellinin aracını kullanabilecek
yakınları kimlerdir?

Yeni tebliğ ile bu uygulamada, yerli
imalat konusu gündeme gelmiş ve
farklı uygulamaya tabi tutulmuştur.

Özel tadilatı olmayan, yurt içinden
alınan araçlar için;

* Bu araçların kullanımına bir
kısıtlama getirilmemiştir. Ruhsat
sahibinin yakınları veya başka kişiler
tarafından da kullanılabilecektir ve
ayrıca kullanacak kişinin noter
tasdikiyle yetkilendirilmiş olması
koşulu aranmamıştır.

Özel tadilatı olmayan yurt dışından
ithal edilen araçlar için:

* Engelli kişinin eşi,
* Üçüncü dereceye kadar kan ve

sıhri hısımları,
* Noter onayı ile engelli kişiye

refakat edebileceği onaylanmış sürücü
belgesine sahip bir şahıs olabilecektir.

Özel tüketim vergisi muafiyetinin
katkısı nedir?

2024 Yılında 1.591.255 TL olarak
belirlenen ve uygulanan özel tüketim
vergisi muafiyet üst limiti, 2025 yılında
2.247.114 TL olarak belirlenmiştir.
Yüzde 43,93 artırılmıştır. Engelli
bireyler vergiler dahil fiyatı bu rakamı
geçmeyen ve motor hacmi 1,6 litreyi
geçmeyen sıfır kilometre otomobilleri
özel tüketim vergisi ödemeden satın
alabileceklerdir. Oysa sağlıklı bireyler,
otomobillerin silindir hacmine,
üretildiği yere, yerli ve yabancı katkı
payına göre yüzde 45 ile yüzde 200
özel tüketim vergisi ödeme
yükümlülüğüne tabi tutulmaktadırlar.
Bu da gerçekten büyük bir maliyet
getirmekte ve görüldüğü üzere
otomobil bedelinin çok çok üzerinde
rakamların özel tüketim vergisi olarak
ödenmesi sonucunu getirmektedir. 

Bazı araçlar, motor silindir hacmi
önemsenmeden özel tüketim
vergisinden muaf tutulmuşlardır.
Bunlar; özel tüketim vergisi ve tüm
vergiler dahil bedeli 330,800 TL
altında olan binek otomobiller, arazi
taşıtları gibi araçlardır. Bunların
dışında motor silindir hacmine göre
değerlendirildiğinde ise;1,6 ve altında
motor hacmi olan binek otomobiller,
tüm motorsikletler ile motor silindir
hacmi 2800’ü geçmeyen panelvanlar,
açık/kapalı kasa kamyonetlerdir.

Hazine ve Maliye Bakanlığının
(Gelir İdaresi Başkanlığı) ÖTV
Uygulama genel tebliğinde değişiklik
yapılmıştır. Buna göre, ÖTV
kanununun 7. Maddesi uyarınca;
Malul ve engelliler için kayıt ve tescile
tabi yerli katkı oranı en az yüzde 20
den yüzde 40’a çıkarılmak suretiyle
üretimde yerli katkının önemi
artırılmıştır. Otomobillerdeki yüzde 40
lık katkı oranı Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı tarafından yayımlanan
güncel beyanlara göre belirlenecektir.
Araç alanların yanlış beyan vermeleri
durumunda, yasal haklardan
yararlanmaları mümkün
olamayacaktır. Ayrıca, iktisap
tarihinden itibaren 5 yıl geçtikten
sonra araç satışı veya devri yeni bir
istisna hakkı sağlamayacaktır. Söz
konusu tebliğ 15 Ocak 2025 tarihinden
itibaren yürürlüğe girecektir.

Özel tüketim vergisi muafiyetli araç
alımında şehir eşi veya çocuklarından
birisi, eşi ve çocuğunun olmaması
durumunda ise anne veya babasından
yalnızca biri ve bir defalık olmak üzere
yararlanabilecek.

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com
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EGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Kaan Özhelvacı, iş dünyasının sürdürülebilir
büyüme ve yenilikçi çözümlerle değişime ayak uydurmasının gerektiğini söyledi
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Menopozun oluşma yaşının
ülkemizde ortalama 45-52
arasında olduğunu kaydeden
Prof. Dr. Arif Aktuğ Ertekin,
“Menopoz döneminde bazı
kadınlarda yaşam konforunda
anlamlı değişiklikler olurken,
biyolojik, fiziksel ve psikolojik
değişiklikler meydana geliyor.
Birçok kadın vazomotor,
psikolojik ve ürogenital
semptomlar, kardiyovasküler
hastalıklar, osteoporoz ve
demans gibi sağlık sorunları
yaşayabiliyor” dedi.
Menopozal semptomların
azaltılmasında ve yaşam
kalitesinin artırılmasında
hormonal, non-hormonal,
tamamlayıcı ve alternatif tıp
uygulamaları gibi çeşitli tedavi
yaklaşımları bulunduğunu
ifade eden Prof. Dr. Ertekin,
“Menopozal semptomların
azaltılmasında tercih edilen bu
uygulamaların riskleri,
yararları ve etki mekanizması
konusunda sağlık çalışanlarının

bilgisinin olması kadınlara
rehberlik etmek için önemlidir.
Menopoz döneminde görülen
bu semptomların tedavisinde
sıklıkla hormon replasman
terapisi ve aynı zamanda
tamamlayıcı ve alternatif
tedavi yöntemleri
kullanılmaktadır. Bu süreçte
multidisipliner bir yaklaşımla
kadınların sağlık ihtiyaçlarının

belirlenmesi, sağlık eğitimi,
danışmanlık hizmetlerinin
planlanması ve gereken
olgularda medikal tedavilerin
sunulması ile kadınların bu
sorunlarla etkili baş
edebilmeleri, menopoz
döneminin daha sağlıklı
geçirebilmesi mümkün
olabilecektir” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Beslenmeye bağlı olarak serotonin ve dopamin
gibi nörotransmitterlerin üretiminin yetersiz
olmasının depresyon ve anksiyete riskini
artırabileceğine dikkati çeken uzman klinik
psikolog Sedef Koç Bal, “Birçok yeme bozukluğu
genellikle düşük benlik saygısı, özgüven sorunu,
depresyon ve anksiyete ile birlikte görülür” dedi.
Sağlıklı beslenme alışkanlıkları ruh halini
dengeleyebileceğini de dile getiren uzman klinik
psikolog Sedef Koç Bal, özellikle Omega-3,
kompleks karbonhidratlar ve yeşil yapraklı
sebzelerin beyin sağlığını desteklediğini, öte
yandan şekerli ve işlenmiş gıdaların ruhsal
dalgalanmalara neden olabildiğini vurguladı.
(Haber Merkezi)

Dengesiz beslenme
psikolojiyi bozuyor

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) Başkanı Prof. Dr. Erol
Özvar, "Özbekistan'da, Uluslararası Türk Devletleri
Üniversitesi kurulmuştur. Üniversite bütün Türk
dünyasına hizmet edecek. İlk planda İTÜ, ODTÜ,
Hacettepe ve Ege Üniversitesi; bu üniversite çatısı
altında birer program, bölüm açacak" dedi.
Taşkent'te kurulması kesinleşen Uluslararası Türk
Devletleri Üniversitesi'nin kuruluşunda yer
almaktan onur duyduklarını belirten Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Budak,
EÜ'nün de kurulan üniversite bünyesinde bölüm
açacağını ifade etti. Prof. Dr. Budak, "Tam akredite,
öğrenci odaklı, sağlık temalı öncü araştırma
üniversitemiz güçlü akademik birikimini Taşkent'te
taşıyacak" dedi. (Haber Merkezi)

“Akademik birimlerimizi
Taşkent’e taşıyacağız”

Menopoz dönemini daha 
sağlıklı geçirebilirsiniz!

Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Kalp dostu mineralleri
sofrada eksik etmeyin
Doç. Dr. Narin, minerallerin kan basıncını düzenlemeden kalp ritmini dengelemeye
kalp kasının sağlıklı şekilde çalışmasına kadar önemli yararları olduğunu söyledi

Acıbadem Kent Hastanesi Kalp Damar
Cerrahisi uzmanı Doç. Dr. Cüneyt Narin kalp
sağlığının korunmasında beslenmenin önemini
vurguladı. Narin, “Kalp dostu minerallerin başında
potasyum, magnezyum, kalsiyum ve demir
geliyor. Potasyum; kan basıncını
düzenlemeye yardımcı olur, kalp
ritmini dengeler. Muz, kivi,
ıspanak, tatlı patates, kuru kayısı,
kuru erik, somon, domates,
mercimek, havuç, pancar gibi
besinlerde bulunur. Magnezyum;
kalp kasının sağlıklı şekilde
çalışmasını destekler, kan basıncını
düzenler. Magnezyum için badem, kabak
çekirdeği gibi kuruyemişler, ıspanak ve lahana gibi
yeşil yapraklı sebzeler, avokado, bitter çikolata,
kuru fasulye, tam tahıllar sofranızda yer almalıdır.
Kalp kasılmalarını düzenleyen, kan basıncını
kontrol altında tutmaya yardımcı olan kalsiyum da

en çok susam, tahin, yoğurt ve peynirde, fındık fıstık
gibi yağlı tohumlarda, yeşil yapraklı sebzelerde,
kurubaklagillerde, kurutulmuş meyvelerde bulunur.
Vücudun oksijen taşımasını sağlayan, kalp

yorgunluğunu önleyen demiri ise yumurta,
kırmızı et, nohut, börülce, mercimek

gibi bakliyatlar, yeşil yapraklı
sebzeler tüketerek
alabilirsiniz. Sağlıklı bir
kalp için dengeli
beslenmeye özen gösterin

ve minerallerden zengin
besinleri diyetinize ekleyin”

diye konuştu. Vücut sağlığı
açısından vazgeçilmez bir mineral olan

potasyumun hücre içi sıvı dengesinin korunmasında
önemli rolü olduğunu kaydeden Doç. Dr. Narin,
eksikliğinin düzensiz kalp ritmi gibi sorunlara zemin
hazırlayabileceğini söyledi. Vücudumuzun düzgün
çalışabilmesi için kalsiyuma ihtiyacı olduğunu da

vurgulayan Narin, “Kalp kaslarının düzenli
çalışmasını sağlayan kalsiyumun eksikliği kalp
atışlarında düzensizliğe yol açabilir. Demir eksikliği
ise hemoglobin değerlerinin düşmesine neden olur.

Düşük hemoglobin seviyeleri
yüzünden kalp oksijen taşımak

için daha fazla çalışmak
zorunda kalır, bu da
düzensiz kalp atışlarına,
kalbin daha hızlı atmasına
neden olur” dedi. Doç.

Dr. Narin, sağlıklı
beslenme kurallarına

uyulduğu takdirde
vücudumuzun ihtiyacı olan mineral

ve vitaminleri almanın mümkün olduğunu söyledi.
Narin, “Doktor önerisi olmadan, gerekli tetkikler
yapılmadan herhangi bir mineral takviyesi
kullanmayın” uyarısında bulundu.
(Haber Merkezi)
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İzmir, gürültüsüz, bol güneşli,
sıcakkanlı insanlarıyla ünlüdür.
Ama şunu söylemeliyim: İzmir’i tam

anlamıyla yaşamak istiyorsanız, hafta
sonu köy kahvaltısına gitmeniz şart! O
sabah uykusundan yeni uyanmış neşeli
insanları görmek bile ruhumu
şenlendiriyor. Sabah uykusundan yeni
uyanmış derken öyle sabahları saat
09.00 ya da 10.00’ları düşünmeyin.
İzmirliler pazar günü kahvaltı
sofrasına genellikle 11.30’dan sonra
oturur. O sofralar uzar da uzar…
Neşeye eklenmiş her lokma, tüm
dünyayı unutmak gibi bir şey.
Gerçekten, İstanbul’daki aceleyle
alınan kahvaltıdan çok daha fazlasını
vadeder İzmir köy kahvaltıları.

Kahvaltı bizim kırmızı çizgimiz. 
Köy kahvaltısı, sadece karnınızı

doyurmakla kalmaz, ruhunuzu da
besler. Menemenin o enfes kokusu,
zeytinyağlı çingen pilavının tam kıvamı,
taze ekmeğin her dilimiyle mutluluk
içinde kayboluyorsunuz. Hele bir de
gözleme var ki! Sadece bir lokma, bir
ömre bedel. İzmir’deki köy kahvaltısı
yerlerinde, kahvaltıdan önce birkaç
bardak çaiçmeye ne dersiniz? İzmir'in
çayı, insanı tam anlamıyla şarj eder.

BİR DÜNYA LEZZET MÜMKÜN
İzmir’de köy kahvaltısının

vazgeçilmezlerinden biri de doğal
ürünlerdir. Kendi bahçesinden
toplanmış domates, organik yumurta,
taze yapılmış bal ve tereyağı… Bu
ürünler, köy kahvaltılarını adeta bir
lezzet festivaline dönüştürür. Bir de
menemen! Ama öyle sıradan bir
menemen değil, burası İzmir!
Çakallımız var var, bol soğanlımız var.
Soğan tabii ki kırmızı çizgimiz, biz
İzmir’de menemeni soğanlı yeriz!

DOĞA İLE İÇ İÇE BİR KAÇAMAK
İzmir'de köy kahvaltısı yaparken bir

de manzaranın keyfini çıkarmayı
unutmayın. Gözünüzü gönlünüzü
okşayan bir doğa ile çevrili olacaksınız.
Ege’nin yeşil dağları, doğanın huzuru
ve kuş cıvıltılarıyla kahvaltınızın tadı iki
katına çıkacak. Hele de o kahvaltı
masasında otururken, köyün
sakinliğini hissedip sadece kuşların
şarkılarını duymak… İşte bu, İzmir’de
köy kahvaltısının ruhudur! İsterseniz
Bornova Çiçekli Köy taraflarını tercih
edin, isterseniz Buca Kaynaklar’ı…
Biraz daha sosyetik olsun derseniz
Urla’ya da beklenirsiniz. Eskiden
Kordon’da kahvaltı meşhurdu ancak
bir hayli azaldı… Alsancak’ın kahvaltı
keyfi Gül Sokağa kaydı. Bostanlı’yı es
geçemeceyim. Enfes kahvaltı yerleri
var, araştırın bir bakın.

Köy kahvaltısı sadece bir yemek
değil, bir yaşam biçimidir. İster
Karşıyaka’nın yeşil köylerine, ister
Urla’nın masmavi koylarına doğru bir
yolculuk yapın, kahvaltıdan önce
kesinlikle Instagram için birkaç
fotoğraf çekin. Çünkü İzmir’de “güzel”
her şeyin bir fotoğrafı vardır. Hele ki
bir tabak serpme kahvaltı, bir dilim
beyaz peynirle süslendiğinde…
İzmir’de kahvaltı yapmak sadece bir
alışkanlık değil, aynı zamanda bir
kültürdür. Eğer sağlıklı yaşamak
istiyorsanız, haftada bir kez köy
kahvaltısına gitmeyi alışkanlık haline
getirin. Bol zeytin, bol peynir, bol
kahkaha ve bol sohbet! Sağlığınız
sadece karnınızda değil, ruhunuzda da
olacak! Afiyet olsun…

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

İzmir'de
hafta 
sonu köy
kahvaltısı!

ayla1kublay1@gmail.com

Sedef Koç Bal

Arif Aktuğ Ertekin

Necdet BudakD

Cüneyt
Narin
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SÜPER Lig'de 21. hafta maçında
Alanyaspor'a 1-0 mağlup olan
Göztepe'nin, 22 maçlık iç sahada
yenilmezlik serisi sona erdi. Alanyaspor,
maçın 45'inci dakikasında Lima'nın
golüyle öne geçip devreyi 1-0 galip
tamamladı. Göztepe maçın 80'inci
dakikasında Juan'ın ayağından penaltı
kaçırdı. Alanyaspor mücadeleyi 1-0
kazandı. Bu sonucun ardından Avrupa
mücadelesi veren Göztepe üst üste 2'nci
yenilgisini alarak 34 puanda kaldı.
Alanyaspor ise 28 puana yükseldi.

41'inci dakikada sol kanattan korner
atışında topa Heliton ile yükselen
Cordova'nın eline çarpması sonucu
hakem Arda Kardeşler penaltı noktasını
gösterdi. VAR'ın çağırması sonrası
pozisyonu yeniden inceleyen hakem,
penaltıyı iptal etti.

45'inci dakikada sol kenardan gelen
korner vuruşunda topa iyi yükselen

Lima, topu ağlarla buluşturdu: 0-1.
59’uncu dakikada Göztepe penaltı

kazandı. Sağ kanattan kullanılan köşe
vuruşu sonrasında Emerson’un
kafasından seken topu arka direkte Juan
kafayla Victor Hugo’ya çevirdi. Victor
Hugo’nun yerde zayıf vuruşunda top
Emerson’a gelirken Emerson’un
vuruşunda Lima’ya gelen topu hakem
elle oynama olarak değerlendirdi ve
penaltı kararı verdi. Ancak VAR devreye
girdi elle oynama olmadığı gerekçesiyle
penaltı iptal edildi.

65’inci dakikada Göztepe Heliton ile
gölü buldu ancak VAR incelemesi
ardından iptal edildi. Djalma’nın sol
kanattan ortasına savunmada Fatih
uzaklaştırmak istedi ancak top altıpas
içine indi. Topa hamle yapmak isteyen
kaleci Ertuğrul, Heliton ile mücadelesi
sırasında yerde kaldı. Pozisyonun
devamında altı pas içinde oluşan

karambolde Nielsen’in kafa vuruşunda
top üst direğe çarparak oyuna alanına
geri döndü ve Heliton gelen topu kafa
vuruşyla filelerle buluşturdu. Arda
Kardeşler ilk anda gölü verirken VAR
çağrısı sonrasında yapılan incelemede
gol iptal edildi.

80’inci dakikada Göztepe yine penaltı
kazandı. Ahmedin sağ kanattan
kullandığı köşe vuruşunda savunmanın
karşıladığı top ceza yayı üzerinde
Matsuki’yi geldi. Matsuki'nin kafayla kale
alanına gönderdiği topu Ertuğrul
uzaklaştırmak etmek isterken Bokele’ye
müdahalesi sonrasında hakem penaltı
kararı verdi. 

Penaltı vuruşu için topun başına
geçen Juan'ın, sol köşeye yaptığı vuruşta
kaleci Ertuğrul uzanarak topun gol
olmasını engelledi. Pozisyonun
devamında Djalma’nın ortasında top
kornere çıktı. (DHA)

BORNOVA Belediyesi
Atatürk Spor
Kompleksi'nde
oynanacak müsabaka
saat 19.00'da başlayacak.
İl Spor Güvenlik Kurulu
kararıyla salona konuk
Karşıyaka'nın taraftarı
alınmayacak. Ev sahibi
Göztepe taraftarları ise
ücretsiz biletlerle maçı
izleyebilecek. Göztepe
ligde çıktığı 18 maçta 17
galibiyet alarak zirveyi
kaptırmazken, 15
galibiyeti bulunan
Karşıyaka ise 2'nci
sırada yer alıyor.
Sezonun ilk yarısında

Karşıyaka'nın ev
sahipliğinde oynanan
derbiyi sarı-kırmızılı
takım 3-1 kazanmıştı.
Yıllardır futbol ve
basketbolda A takım
düzeyinde karşılaşmayan
ancak voleybolda
geleneksel rekabeti
sürdüren İzmir'in iki
ezeli rakibi derbi öncesi
hafta içinde sosyal
medyada yapay zekayla
hazırladıkları videolarla
birbirlerine gönderme
yaptı. 

Taraftarlar da yine
sosyal medya üzerinden
atıştı. (DHA)

Voleybolda İzmir derbisi

“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”“Bu paraya 3 tane Karşıyaka Stadı olur”
Cumhuriyet Halk Partisi’nin (CHP) Çeşme‘deki Gençlik Kampı’nda gençlerle bir araya gelen İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, kent gündemine ilişkin önemli açıklamalarda bulundu

BAŞKAN Tugay, “İki aydır 3 milyar lira
paramızı kestiler. 3 milyar lira, üç Karşıyaka
Stadı demek. Sayısız anaokulu, sosyal tesis
demek ama biz hizmetlerimize devam
ediyoruz. İzmir Büyükşehir Belediyesi ve ilçe
belediyeleri, kendi güçleri ve inançlı
yöneticileri ile bunları yapacak” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, Çeşme’de yapılan CHP Gençlik
Kampı'nda partili gençlerle buluştu.
Buluşmaya Çeşme Beleldiye Başkanı Lal
Denizli, CHP İzmir İl Gençlik Kolları Başkanı
Ruhsar Selis Çelik ve CHP Çeşme İlçe
Başkanı Sait Kavasoğulları’nın yanı sıra çok
sayıda partili katıldı. Başkan Tugay,
konuşmasında hem gençlere önerilerde
bulundu hem de İzmir ve ülke gündemine
ilişkin değerlendirmeler yaptı.

“3 milyar TL üç Karşıyaka Stadı demek”

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı  Dr.
Cemil Tugay, "İnsanlara İzmir ile ilgili kötü
şeyler söyleyerek İzmir'i kötülüyorlar ama
ne hikmetse İzmir'de insanlar mutlu, özgür,
hoşgörü içinde. İzmir'i bozmaya çalışan
bütün güçlere karşı İzmir Türkiye'nin en
düzgün şehirlerinden biri. Görevimiz, yerel
hizmetleri çok daha iyi hale getirmek. Bunu
da yapıyoruz zaten. İki aydır 3 milyar lira
paramızı kestiler. 3 milyar, üç tane
Karşıyaka Stadı demek. Sayısız anaokulu,
sosyal tesis demek ama biz hizmetlerimize
devam ediyoruz. İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve ilçe belediyeleri, kendi güçleri
ve inançlı yöneticileri ile bunları yapacak.
Neticede algı için sosyal medyayı
kullanıyorlar. Medya zaten malum ama
bizim gerçek bilgiye ihtiyacımız var" diye
konuştu.  (Haber Merkezi)

Cemil
Tugay

Kadınlar Voleybol 1'inci Ligi A Grubu'nda lider Papara Göztepe bugün
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Bucaspor 1928 Play-Off 
potasından uzaklaşıyor
TFF 2'nci Lig Kırmızı
Grup'ta evinde Somaspor
ile golsüz berabere kalan
Bucaspor 1928, Play-Off
yolunda kritik 2 puan daha
kaybetti. Geçen hafta da
Ankara Demirspor ile
deplasmanda yenişemeyen
sarı-lacivertliler, 4 puan
bırakıp 6'ncı sıranın maç
fazlasıyla 5 puan gerisine
düştü. Üst üste avantajlar

kaybeden İzmir ekibi son 8
maçta ise yalnızca bir kez
kazanabildi. Bu periyotta
bir tek Erbaaspor'u 3-2
yenen Bucaspor 1928,
Vanspor, Elazığspor, 68
Aksaray Belediyespor,
Arnavutköy Belediyespor'a
mağlup olup, Menemen FK,
Ankara Demirspor ve
Somaspor'la berabere
kaldı. (DHA)

TFF 2'nci Lig Kırmızı
Grup'ta ikinci yarının ilk iki
haftasında üst üste Yeni
Mersin İdmanyurdu ve
Karaman FK maçlarını
kazanıp çıkışa geçen
Menemen Futbol
Kulübü'nün serisi Derince
deplasmanında son buldu.
Alt sıralardan kurtulma
mücadelesi veren Belediye
Derincespor'a 3-2
kaybeden Menemen FK
zirve yolunda yara aldı.
Lider Serik

Belediyespor'un maç
fazlasıyla 9 puan gerisinde
yer alan sarı-lacivertliler
artık tamamen Play-Off'a
odaklandı. Menemen FK'da
teknik direktör Burhanettin
Basatemür, üzücü bir
yenilgi aldıklarını
belirterek, "Yarışa
tutunmak için her maç çok
önemli. Bu mağlubiyet bizi
geriye düşürdü. Ancak
Play-Off hattındayız,
mücadelemiz sürecek"
dedi. (DHA)

TFF 2'nci Lig Beyaz
Grup'ta geçen hafta evinde
Sincan Belediyesi
Ankaraspor'u 2-1 yenerek
kümede kalma yolunda
umutlanan Altay,
Kastamonuspor
deplasmanından farklı
yenilgiyle döndü. 
Üst sıralara oynayan
rakibine 4-0 kaybeden
siyah-beyazlılar, 11
puanda kalıp ateş

hattından çıkamadı. Maddi
olarak da sıkıntılar
yaşayan ve mali kriterleri
yerine getiremediği için 3
puanı da silinen İzmir ekibi
bu sezon dış sahada
oynadığı 11 maçın 9'unu
kaybetmiş oldu. Gurbette
sadece Sincan Belediyesi
Ankaraspor ve
Afyonspor'u yenmeyi
başaran Altay, umut
tüketmeyi sürdürdü. (DHA)
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Stanimir 
Stoilov
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Kuşadası Belediyesi, her yıl olduğu gibi bu
yıl da küçük hemşehrilerinin ara tatillerini
verimli ve keyifli bir biçimde geçirmeleri için
çeşitli ücretsiz etkinlikler düzenledi. Tatil

boyunca süren etkinliklere
Kuşadalı çocuklar büyük

ilgi gösterirken aileler
Kuşadası
Belediyesi’ne
teşekkür etti.
Kuşadalı çocuklar için

düzenlenen atölyelerin
adresi İbramaki Sanat

Galerisi ile SEYAKMER
Dijital ve Materyal Çocuk Kütüphanesi oldu.
Taş boyama ve origami atölyelerine katılan
farklı yaş gruplarından çocuklar eğlenceli
saatler geçirme şansı yakaladı. Davutlar ve
Güzelçamlı mahallelerinde yaşayan
çocuklarla buluşan etkinlikler ara tatile
renk kattı. (Haber Merkezi)

İLK ETAP FOÇA’DA
İlki geçtiğimiz yıl 28-29 Eylül
tarihlerinde Ege’nin mavi sularında
45 yelkenli yat ve 300 yelkencinin
katılımıyla gerçekleştirilen MW
Phokaia Yelken Şenliği’nin ikincisi
27-28 Eylül 2025 tarihlerinde
yapılacak. Bu yıl şenliğe
Yunanistan’ın Midilli Adası’ndan 10
yelkenli yat katılacak. Şenliğin birinci
gün etabı Foça’da, ikinci gün etabı
Mitillini’de tamamlanarak yelkenciler
Ege’nin iki yakasında buluşacak.

EVRENSEL BARIŞ DİLİ
ETİK Başkanı Mehmet İşler, “Turizm
de spor da dünya insanlarını barışın
diliyle buluşturan unsurlar. Biz bu
ikisini yelken şenliğimizin ikincisinde
bir araya getirerek daha da
anlamlandıracağız. MW Phokaia
Yelken Şenliği’ni her yıl daha geniş
katılımla geleceğe taşıyacağız.
Paydaşlarımızla birlikte bu
güzelliklere ev sahipliği yapmaktan
büyük onur ve gurur duyuyoruz”
dedi. (Haber Merkezi)

‘SEVGİLİLER GÜNÜ’NE
ÖZEL ÜRÜNLER BURADA
Karşıyaka Belediyesi, geçen yıl büyük ilgi gören Sevgililer Günü Pazarı’nı bugün
açıyor. Pazar, 16 Şubat’a kadar Bostanlı Zühtü Işıl Meydanı’nda ziyaret edilebilecek
İKİ HAFTA SÜRECEK
Çeşitli tematik pazarlarla üretici ve
tüketiciyi aracısız olarak
buluşturmaya devam eden Karşıyaka
Belediyesi, Sevgililer Günü Pazarı
düzenliyor. Geçtiğimiz yıl yoğun ilgi
gören Sevgililer Günü Pazarı’nın
ikincisi Bostanlı Zühtü Işıl
Meydanı’nda ziyaretçileriyle
buluşacak. 16 Şubat’a kadar açık
olacak pazar, her gün 10.00-22.00
saatleri arasında ziyaret edilebilecek. 

‘HERKESİ BEKLİYORUZ’
Sevgililer Günü Pazarı için yarın
17.30’da coşkulu bir açılış töreni
gerçekleştirilecek. El emeği ürünler,
dekoratif süslemeler ve çeşitli
hediyelik eşyalar stantlarda satışa
sunulacak. Belediye Başkanı Yıldız
Ünsal, “Tüm vatandaşlarımızı
sevdikleriyle birlikte anlamlı anılar
biriktirmek için pazarımıza bekliyoruz.
Gelin sevgiyi hep birlikte büyütelim”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Eğlenirken yeni
bilgiler öğrendiler

Bayraklı Belediyesi tarafından
düzenlenen yarıyıl tatili etkinlikleri,
çocuklara unutulmaz anlar yaşattı.
Bu kapsamda tatil boyunca tiyatro
gösterileri, müze gezileri, oyun
atölyeleri ve robotik kodlama
eğitimleri gibi birçok eğlenceli ve

öğretici etkinlik
gerçekleştirildi.

Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal,
“Yoğun ders
programlarının
ardından eğlenceli
aktivitelerle

yanlarında olmak ve
gülen yüzlerini

görmek en büyük
mutluluğumuz oldu” dedi.  20-31
Ocak tarihleri arasında gerçekleşen
yarıyıl tatili programı kapsamında
çocuklar, tiyatro oyunlarından
deneylere, müze gezilerinden atölye
çalışmalarına kadar birçok farklı
alanda kendilerini geliştirme fırsatı
buldu. (Haber Merkezi)

Karabağlar Belediyesi, spor okullarına
katılan öğrenciler için sömestir tatilinde
keyifli ve renkli bir etkinlik düzenledi.
Basketbol, voleybol ve futbol branşlarında
eğitim gören genç sporcular, “Sömestir Spor
Şenliği” kapsamında hem eğlendi hem de
yeteneklerini sergileme fırsatı buldu.

Şenliklerin finalinde düzenlenen törenlere,
Karabağlar Belediye Başkanı Helil Kınay ve
Başkan Yardımcısı Burcu Uğantaş da
katılarak sporculara eşlik etti. Başkan Kınay,
yarışmalarda dereceye giren sporculara
kupa takdim ederken tüm katılımcılara anı
madalyası verdi. (Haber Merkezi)

Bayraklı'da yarıyıl 
tatili dopdolu geçti 

Milli sporcu
olma yolunda
Kayseri'de yarışların başlangıç ve bitiş

sistemlerini kontrol eden "test
kayakçısı" olarak 8 yaşında snowboarda
başlayan Ömer Faruk Deliktaş, milli
takımla uluslararası başarılar elde
etmek istiyor. Milli sporcu seçmelerinde
başarılı olan 15 yaşındaki Deliktaş,
uluslararası organizasyonlarda derece
elde etme hedefiyle sıkı çalışıyor. (AA)
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